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Sentence structure ساختار جمله              

Subject+ verb 

 

Subjects in English       انوال فاعل در زبان انگلیسی 

- Names                                        اسامی 

Tom- Maryam- Ali 

 

- Pronouns                                         ضمائر  

I-You-He-She-It-We- You- They 

 

- Noun phrase                          عبارت اسمی 

Lanky Ali             علی دیلاقه 

Obese Maryam      مریم خپله 

 

- Prepositional phrase         عبارت حرف اضافه 

Lanky Ali with his red hat       علی دیلاقه با اون کلاه قرمزش 
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To be verbs- Present tense (Am- Is- Are) 

 سوالی منفی منفی سوالی خبری

I am Am I? I am not Am I not? 

You are Are you? You are not Aren’t you?  

He is Is he? He is not Isn’t He? 

She is Is she? She is not Isn’t she? 

It is Is it? It is not Isn’t it? 

We are Are we? We are not Aren’t we? 

You are Are you? You are not Aren’t you? 

They are Are they? They are not Aren’t they? 

 

Simple present tense- Complete uses 

1- Basic uses of simple present tense    (Permanent) 

 For facts or things that always happen بیان حقایق یا چیزهایی که همیشه اتفاق می افتند 

Water freezes at 32 degrees Fahrenheit and 0 degrees Celsius. 

درجه فارنهایت و صفردرجه سلسیوس منجمد می شود 23آب در   

Sea water contains on average 2.7 salt by weight. 

درصد نمک می باشد 3.2آب دریا به طور میانگین حاوی   

 For routines and habits  برای امور روزمره و عادتها 

The birds return to the island every spring 

 همه ساله در فصل بهار پرندگان به جزیره بازمی گردند

I go to school every day 

 هر روز به مدرسه می روم
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 State verbs 

Some verbs have meanings which refer to states or conditions.  

 برخی از افعال معنایی دارند که اشاره به شرایط یا حالات دارد

Normally in present simple   معمولا در زمان حال ساده می آید 

Belong, Consist of, Contain, Cost, Depend on, Deserve, Matter, Own, Possess, Resemble, 

Believe, Imagine, Know, Prefer, Realize, Understand, Mean, Seem 

 

Does this belong to you?       آیا این چیز متعلق به شماست؟ 

Fresh fruit contains a range of vitamins     میوه تازه حاوی ویتامینهای متنوعی است 

Some people still believe that the Earth is flat برخی همچنان بر این باورند که زمین صاف است 

This seems to be what we are looking for     به نظر میاد این چیزیه که ما دنبالشیم 

 

 In informal spoken instructions, with you 

 در دستورالعمل های گفتاری غیر رسمی با ضمیر اشاره تو

 You open this part of the camera here. Then you take out the battery. 

 این قسمت دوربین را باز نموده و سپس باتری را خارج می کنید

 

 Formal written instructions such as recipes use the imperative form 

کنیمدر دستورالعملهای مکتوب رسمی همانند منوی غذایی که از قالب امری استفاده می   

Take 300g of flour. Add three eggs. سیصد گرم آرد برداشته و سه تخم مرغ را اضافه می نماییم 

 

 In newspaper headlines to describe events. There are other conventions for writing headlines 

such as using active verbs and preferring short words. 
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امه برای تشریح رخدادها. قوانین دیگری برای نوشتن عناوین وجود دارند همچون استفاده از افعال معلوم و درعناوین روزن

 ترجیحا کلمات کوتاه

Three die in plane crash سه نفر در حادثه سقوط هواپیما کشته شدند 

MPs say no to green laws   تندنمایندگان مجلس به قوانین حمایت از محیط زیست نه گف  

 

 For performative verbs accept, apologize, dare, deny, understand, see (with meaning of 

understand). These are verbs, when used in present simple, describe an action as the word is 

spoken.  

برای حال ساده استفاده می شوند که تشریح کننده یک  برای افعال کرداری از حال ساده استفاده می کنیم. این افعال زمانی

 عملی در حین صحبت باشند.

I agree with you باهات موافقم 

I accept your offer پیشنهاد شما را می پذیرم 

I understandدرک می کنم 

I seeمیبینم 

 

 For verbs reporting news: gather, hear, say, tell, see, understand 

افعالی که نقل کننده خبر می باشندبرای   

I hear you have got a new job   شنیدم که شغل جدید داری 

People tell me she is difficult to work with    مردم میگن که کار کردن با اون سخته 

We understand that the house is now for sale   

وش گذاشته شده استدرک می کنیم که در حال حاضر خانه برای فر  

 

 In here comes, there goes, here lies. These expressions include inversion of verb and subject.  این

 اصطلاحات شامل جابجایی فعل و فاعل می باشد

Here comes trouble!  اینم از مشکل 
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There goes a brave man!    اوناهاش یک مرد شجاع 

Here lies John Smith. (Written on a tomb)    

 اینجا آقای جان اسمیت آرمیده است )برای سنگ قبر مناسب است(

 

 Colloquial narrative and commentary     روایت محاوره ای و تفسیر و گزارش 

Although narrative generally uses past tense, there are uses of present simple in everyday 

speech. 

 گرچه در روایت عموما از زمان گذشته استفاده می شود بلکه زمان حال ساده نیز در صحبت روزمره استفاده می گردد.

 In jokes, present simple can be used instead of past simple for narrative events. 

ان رخدادها استفاده کرد.در گفتن جک زمان حال ساده را می توان به جای گذشته ساده برای بی  

A man goes to see the psychiatrist. He says he is having problems because he imagines he is a 

pair of curtains. The psychiatrist tells him to pull himself together.  

می کنه پرده است. روانپزشک بهش کفت آروم یه آقایی میره سراغ روانپزشک. بهش گفت که مشکل داره برای اینکه فکر 

 باش

 

 In sports commentaries, present simple is often used to describe events happening as the 

commentator speaks. 

در گزارشات ورزشی، زمان حال شده اغلب اوقات استفاده می شود تا رویدادی که در حال انجام است را همانطور که 

زارشگر صحبت می کند تشریح کند.گ  

 

 Plot summaries in films and books are generally in present simple.  

 تشریح طرح داستان فیلمها و کتابها عموما در زمان حال ساده انجام می شود

Tom and Jerry are an old couple who live a dull life in a suburb of Birmingham. But everything 

changes when their granddaughter Karen comes to stay. 
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تام و دیزی یک زوج پیر هستند که یک زندگی کسل کننده در حومه بیرمنگهام دارند. اما همه چیز زمانیکه دختر 

 بزرگشون کارن تصمیم به موندن باهاشون گرفت تغییر کرد.

 

 In some cases, the choice between simple and continuous is part of the attitude of the writer or 

speaker, especially in explanations and descriptions of situations.  

در برخی موارد انتخاب بین زمان حال ساده و حال استمراری قسمتی از نگرش نویسنده یا گوینده می باشد به ویژه در 

 توضیحات و تشریحات شرایط

 

 Some examples for present simple 

1- Some kinds of fish contain high levels of dangerous metals. 

 برخی از انواع ماهی حاوی سطوح بالایی از فلزات خطرناک هستند.

2- What do you think of Kate's new hairstyle? It is unusual, isn't it? 

 نظرت در مورد مدل موی جدید کیت چیه؟

3- Loud music can be really annoying. Some people don't realize what a nuisance it can be.  

 موسیقی بلند حقیقتا می تونه آزاردهنده باشه. برخی درک نمی کنند که چه دردسری می تونه باشه.

4- Does this wallet belong to you? 

 آیا این کیف پول مال شماست؟

5- This cheese smells terrible. 

 این پنیر بوی وحشتناکی داره

6- What do you do? I am a musician. 

 چیکاره های؟ موسیقی دانم

7- First you cook the onions in a little oil until they are golden brown. 

 در ابتدا پیازها رو در مقداری روغن پخته تا رنگشان به قهوه ای طلایی درآید.

8- Here comes the bus! You'd better hurry. 

 ایناهاش اتوبوس اومد بهتره عجله کنی



 رنکذفرهاد آتوسط تالیف 

7 
 

9- Whenever I put up my hand, Harry kicks me under the desk. 

 هر موقع که دستم رو بالا می برم هری از زیر میز میزنه به پام

10- I'm sorry, but I don't understand you. 

 شرمنده متوجه نمی شم چی می گی

11- I hear you did really well in your exams. Well done. 

 شنیدم که تو امتحاناتت عالی بودی. از پسش براومدی

 

1- Choose the correct statement. 

I live in London. - What does this sentence mean? 

A. This is my permanent address.  

B. This is my address only for a limited period of time. 

C. I've just recently moved there. 

The lesson starts at half past eight. - What does this sentence mean? 

A. The action has already taken place. 

B. The action is set by a timetable.  

C. The action might take place. 

He opens the book and reads. - Which situation is expressed by the simple present? 

A. He opens the book first and then starts reading.  

B. He opens the book after having read something. 

C. He opens the book reading something else at the same time. 
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The sun sets in the west. - Which situation is expressed by the simple present? 

A. The sun always sets in the west.  

B. The action is going on right now. 

C. If we are lucky, the sun might set in the west today. 

He plays football. - Which situation cannot be expressed by the simple present? 

A. If we want to say that the action is going on right now.  

B. If we want to say that football is one of his hobbies. 

C. If we want to say that he is able to play football. 

 
2- Find the signal words for simple present. 

1. Which is a signal word for simple present? 

A. Now      B. Last Monday       C. Often  

2. Which is a signal word for simple present? 

A. Sometimes     B. At the moment      C. Yesterday 

3. Which is a signal word for simple present? 

A. Last Friday     B. Every Friday    C. Next Friday 

4. Which is not a signal word for simple present? 

A. Never     B. Already      C. Usually 

5. Which is not a signal word for simple present? 

A. Seldom       B. First….Then      C. Yester night 
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2- Basic uses of present continuous tense  (Temporary)  (Subject+ to be+ verb+ ing) 

 For actions happening at the moment of speaking, and not finished. 

 برای کارهایی که در زمان صحبت اتفاق می افتند و هنوز تمام نشده است.

Sorry I'm busy at the moment. I'm doing my homework.  

حال حاضر سرم شلوغه. دارم تکلیفمو انجام می دمببخشید در   

 For actions happening generally around the time of speaking, rather than exactly at the same 

time. 

برای کارهایی که عموما در زمان صحبت انجام می شود ولی لزوما و دقیقا بدین معنا نیست که همان لحظه در حال انجام 

 است.

I'm reading a really interesting book.در حال خوندن یک کتاب حقیقتا جالب هستم 

 

 State verbs 

Some verbs have meanings which refer to states or conditions.  

 برخی از افعال معنایی دارند که اشاره به شرایط یا حالات دارد

Cost is sometimes used in continuous to describe a process that is still going on. 

برخی اوقات در زمان حال استمراری استفاده می شود تا یک فرآیندی را که همچنان در حال انجام است را  costفعل 

 تشریح نماید.

We are having a house built, and it is costing a fortune. 

 دادیم برامون خونه بسازند و خرجش زیاده

 Realize and Understand 

For continuous tense they are used to show a changing situation, usually with an adverbial 

which shows that that change is happening. 
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ن دهنده برای زمان حال استمراری استفاده می شوند تا نشان از تغییر شرایط دهند و معمولا با یک قید همراهند که نشا

 تغییریست که در حال رخ دادن است.

People are slowly realizing the cost of global warming. 

 مردم به آرامی متوجه بهای گرم شدن جهان می شوند.

We are understanding more and more about the universe. 

 ما بیشتر و بیشتر داریم جهان را درک می کنیم.

 

 فعالی که با حال ساده و استمرای می آیند به تفکیک آمده اند در جدول زیر ا

Action verbs State verbs 

 Do 

What are you doing?   چیکار داری

 می کنی؟

 Do 

What do you do?  شغل شما

 چیست

 Be, Have 

He is being very silly 

 خیلی احمقه

I am having a great time 

here. 

 حالم کیفوره اینجا

 Be, Have 

This house is over 100 years 

old 

سال سنشه 011این خانه بالغ بر   

Do you have a car? 

 آیا ماشین داری؟

 Imagine, Suppose, Think, 

Expect 

You are supposing he is guilty. 

 پنداشت تو اینه که اون گناهکاره

Ghosts! No, you're imagining 

things! 

 روح! نه توی تصوراتته

What are you thinking?  

 Imagine, Suppose, Think, 

Expect 

I suppose this is Jim. 

 فکر کنم جیم باشه

I imagine you feel the same 

داری گمان کنم تو همون حس رو  

What do you think? 

 نظرت چیه؟
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 تو چه فکری هستی؟

I am thinking of changing job. 

 تو فکر تغییر شغلم

Are you expecting someone? 

 منتظر کسی هستی؟

I don't expect him to 

understand. 

 انتظار ندارم که درک کنه

 Hope 

We are hoping to continue 

the talks next week (less 

definite) 

امیدواریم که گفتگوها رو هفته آینده 

 دنبال کنیم )زمانش معلوم نیست(

 Hope 

I hope you haven't been 

waiting long 

 امیدوارم که زیاد انتظار نکشیده باشید

 Enjoy, Love 

Are you enjoying the party? 

 آیا از جشن داری لذت می بری؟

 I'm loving every minute of 

my new job! 

عاشق هر دقیقه از شغل جدیدم 

 هستم.

 Enjoy, Love 

I enjoy/love going for long 

walks. 

طولانی  عاشق پیاده روی های

هستم/ از پیاده روی زیاد لذت می 

 برم

 Appear 

Tom is appearing in Hamlet 

at the Grand Theatre. 

تام در نمایشنامه هملت در گراند 

 تئاتر نقش بازی می کنه

 Appear 

Your visa appears to be out 

of date 

ویزای شما انگار/ظاهرا تاریخش 

 گذشته

 See, Hear 

Jane is seeing Harry. 

 جین وقتشو داره با هری می گذرونه

You are hearing things 

 See, Hear 

I see you have had your hair 

cut 

 میبینم که موهاتو کوتاه کردی
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 I didn't hear any noises تو داری تو تصوراتت می شنوی

 هیچ صدایی نشنیدم

 Smell 

I'm smelling the flowers 

کنمدارم گلها رو بو می   

 Smell 

The room smells awful 

 اتاق بوی خیلی بدی می ده

 Feel, Hurt 

My foot is hurting 

 درد دارم تو پام

I'm feeling sick 

 الان حس ناخوشی دارم

 Feel, Hurt 

My foot hurts 

 پام درد می کنه/صدمه دیده

I feel sick 

 احساس می کنم مریضم

 Weigh 

I'm weighing the parcel 

before I post it. 

این بسته رو قبل از اینکه پستش کنم 

 وزنش می کنم

 Weigh 

This bag weighs more than 

25 kilos. 

کیلو وزنشه 32این کیف بیشتر از   

 

 Used in commentaries for continuous changing events 

هستند استفاده می شوند ردر گزارش رویدادها برای رخدادهایی که مدام در حال تغیی  

And the two Italians are moving up in the outside lane. 

 و اون دو تا ایتالیایی هی دارن تو مسیر بیرونی جاشونو عوض می کنن

 Verbs that describe a changing situation, eg change, get+ adjective, grow, increase 

It's getting dark. ریک می شههوا داره تا  

Computers are changing all the time. .رایانه ها مدام دارن تغییر می کنند 
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 In everyday speech we can use present continuous with an adverb such as continually, forever, 

constantly, always to criticize actions that we feel are irritating or annoying, or which we wish 

to exaggerate. The adverb is usually stressed in speech. 

در گفتار روزمره ما می توانیم از حال استمراری با استفاده از قید داشته باشیم مثل مدام، برای همیشه، به طور مستمر و 

ه هستند یا اینکه ما مایلیم اغراق نماییم. در همیشه جهت نقد کارهایی که ما احساس می کنیم عصبانی کننده یا ناراحت کنند

 زمان محاوره نیز معمولا تاکید را بر روی قید می گذاریم.

You are continually interrupting. شما مدام مزاحم می شین   

He's forever getting into trouble. همیشه تو دردسر هستش 

 

3- Present Perfect Tense (Subject+ have/has+ past participle) 

 To refer to events connected to the present, without a definite past time, often with just. 

 می آید. justاشاره به رخدادی دارد که ارتباط با زمان حال دارد بدون یک زمان مشخص در گذشته و اغلب اوقات با 

Someone has stolen my bike.  دزدیدهیکی دوچرخه منو  

I have just had an idea. .همین الان یک ایده ای به ذهنم رسید 

 To refer to indefinite events that happened at an unknown time in the past. This time is often 

recent, and is often used in news items when the information is 'current'.  

و این زمان اغلب اوقات به  رخدادی نامشخص که در یک زمان ناشناخته در زمان گذشته اتفاق افتاده استبرای ارجاع به 

زمان اخیر بر می گردد و اغلب اوقات در مقوله های خبری زمانی که اطلاعات مربوط به زمان اخیر می باشد استفاده می 

 شود.

Archaeologists have discovered an Anglo-Saxon palace in London. 

 باستان شناسان یک کاخ آنگلوساکسون را در لندن کشف کرده اند.

Police have recaptured two escaped prisoners. 

 پلیس مجددا دو زندانی فراری را دستگیر کرد.

 The time can also be all time up to present. 
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 این زمان همچنین می تواند کل دوران تاکنون باشد.

No one has ever proved that aliens exist. 

 هیچ کس تا بحال ثابت نکرده که موجودات فضایی وجود دارند.

 To refer to indefinite events with a result in the present. 

 برای ارجاع به رخدادهای نامشخص با نتیجه ای در زمان حال

My car has broken down (That's why I want a lift from you) 

 ماشینم خراب شده )به همین خاطره که ازت می خوام منو سوار کنی(

 To describe what has been done or how many things completed in a period of time. 

 برای تشریح آنچه که انجام شده است یا چند تا چیز در یک بازه زمانی تکمیل شده.

The building has been completed on time. 

 این ساختمان به موقع تکمیل شده است.

 United have scored three goals, and there's still half an hour left. 

 تیم یونایتدسه گل زده و هنوز نیم ساعت از بازی باقی مانده.

 To describe a living person's experiences, what he or she has done in life so far. 

 رای تشریح تجربه یک شخص زنده و آنچه که در زندگی تا بحال انجام داده.ب

She has painted some of the best portraits of recent years. 

 اون خانم برخی از بهترین پورتره های سالهای اخیر را نقاشی کرده است.

 To describe a state that lasts up to the present, with state verbs. 

 برای تشریح وضعیتی که تاکنون طول کشیده و با افعال حالتی می آید.

I have worked in this department for the past six months. 

 ماهه که کار کرده ام. 6در این دپارتمان برای 

 To refer to a repeated action in a period of time up to the present. 

 ک عمل تکراری در یک بازه زمانی تا زمان حال می باشد.برای ارجاع به ی
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I have cooked dinner every night for ten years. 

 ساله که هر شب شام درست کرده ام. 01برای 

 With some time expressions با برخی قیود زمانی 

I have worked here since 2002.   اینجا کار کرده ام 3113از سال  

This is the first time I have eaten fish! اولین باره که ماهی می خورم 

We have already seen this film.  ما قبلا این فیلم رو دیدیم 

- Note that most time expressions can be used with various tenses.  

 ر قیود زمان را می توان با زمانهای مختلف به کار برد.ثیادتون باشه که اک

I have lived here for ten years. (Present perfect simple: I am still here) 

 ساله که اینجا زندگی می کنم. )زمان حال کامل  به معنای اینکه همچنان اینجا زندگی می کنم( 01من 

I lived there for three years. (Simple past: I am not there now) 

 م. )زمان گذشته ساده به معنای اینکه الان اونجا زندگی نمی کنم(من سه سال اونجا زندگی کرد

4- Present perfect continuous tense (Subject+ Have/has+ been+ verb+ ing) 

 For recent continuing activities, continuing up to the present. 

 برای فعالیتهای استمراری اخیر که تا زمان حال ادامه می یابد.

I have been waiting here for half an hour. برای نیم ساعته که اینجا منتظرم 

I haven't been taking a lot of exercise lately. اخیرا تمرین زیاد نداشته ام 

 To explain a present situation  برای توضیح یک شرایط کنونی 

I have been washing the dog- that's why my clothes are wet. 

 به این خاطره که لباسهام خیسه -داشتم این سگه رو می شستم

 To emphasize the length of a continuing activity 

 برای تاکید بر طول یک فعالیت استمراری

I have been working on my project all morning. 

 تمام صبح داشتم رو پروژم کار می کردم
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 For a repeated activity, to emphasize the repetition of the activity. 

 برای یک فعالیت تکرار شده برای تاکید بر تکرار بودن یک فعالیت

He has been phoning me every day since the party. 

 بعد از جشن هر روز بهم زنگ می زنه

 With how long questions      با سوالاتی که با چه مدت می آیند 

How long have you been having these disturbing dreams? (This is a continuing process, and 

isn't finished) 

 چه مدت هستش که این خوابهای ناراحت کننده را داشتی؟ )این یک فرآیند مستمری هستش و تمام نشده است(

 With mean, think, consider 

I have been thinking of changing my job.  تو فکر تغییر شغلم بودم  

I have been meaning to get in touch with Helen. منظورم این بود که با هلن در تماس باشم 

 With time words lately, recently, all (day), every (morning), for, since.  

What have you been doing lately/recently? اخیرا چیکار می کردی؟ 

I have been working on these accounts all day/ since 9:00/ for hours. 

 / برای ساعتهاست که دارم رو این حسابها کار می کنم.9تمام روز/ از ساعت 

 

Present perfect continuous or present perfect simple 

 With state verbs such as live, work, there is little contrast. 

 با افعال حسی مانند زندگی کردن و کار کردن تفاوت کمی وجود دارد

How long have you lived here? چه مدت اینجا زندگی کرده ای؟   

How long have you been living here? چه مدت است که اینجا زندگی می کنی؟ 

 Verbs such as sit, stay, wait prefer the continuous form 

 افعالی مثل نشستن، ماندن و منتظر ماندن بیشتر با حالت زمان حال کامل استمراری می آیند.

 With event verbs, present perfect simple emphasizes completion. 
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 با افعال رخدادی زمان حال کامل تاکید بر اتمام کار دارد

I have written my letters (finished) )من نامه هامو نوشتم )تمام شده 

I have been writing letters. (Describes my activity during a recent period) 

 نامه ها رو داشتم می نوشتم )تشریح کننده این مورد هست که فعالیتش در طول زمان اخیر انجام می شود(

5- Past tense 

 For finished events in the past which have a definite time 

 برای رخدادهای به اتمام رسیده در زمان گذشته که زمان مشخصی داره.

In 1969 the first men landed on the moon. 

 اولین انسانها بر روی کره ماه فرود آمدند. 0969در سال 

 In narrative در داستان سرایی 

The door opened and two boys came into the room. 

 در باز شد و دو پسر وارد اتاق شدند.

 For past habits and routines, usually with a time expression. 

 برای عادات و روتین در زمان گذشته که معمولا با قید زمان همراه است.

Few people in Victorian times took a bath every day. 

 کمی در دوره ویکتوریا هر روز استحمام می کردند.افراد 

 For very recent events, without time expressions. 

 برای رویدادهایی که اخیرا اتفاق افتاده اند و بدون قید زمان می آیند.

What happened to you?  رات افتاد؟بچه اتفاقی  

Someone hit me! یکی منو زد 

 In conditional sentences and with it's time در جملات شرطی و با عبارت وقتشه 

It's time we left.  وقتش بود که می رفتیم 
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- Many common verbs have irregular past forms which have to be learnt. Always check in a 

dictionary if you are not sure of the past form. 

اری از افعال معمول قالبهای غیر عادی در زمان گذشته دارند که بایستی فرگرفته شوند. همیشه در صورتیکه در بسی

 خصوص زمان گذشته فعل مطمئن نیستید لغت نامه را کنترل کنید.

 For habitual actions in the past برای عادتها در زمان گذشته 

That summer we went swimming nearly every day. اون تابستون تقریبا هر روز می رفتیم شنا 

 Past simple is often used when the speaker is being more polite or less direct. The time 

reference is to present time. 

م رفتار نماید. زمانی ستقیزمان گذشته ساده اغلب اوقات زمانی اتفاق می افتد که گوینده می خواهد مودبانه تر با شد یا غیر م

 اره دارد به زمان حال بر می گردد.شکه به آن ا

Did you want to see me about anything?  زی ببینین؟چپآیا می خواستین منو در مورد  

 

Present perfect simple or past simple 

 Use present perfect simple for unfinished time and past simple for finished time. 

 زمان حال کامل برای زمان تمام نشده و زمان گذشته ساده برای تمام شده می باشد.

She has painted some of the best portraits of recent years.  

She painted some of the best portraits of recent years.  

In the first sentence the action has happened in a period up to the present, and may well continue.  

In the second sentence the action is finished. The artist may be dead. The events are in a period of 

time not connected to the present. 

 هترش ادامه پیدا کنه.در جمله اول عمل در یک بازه زمانی تا زمان حال اتفاق افتاده و ممکنه ب

 در جمله دوم کار تمام شده. ممکنه هنرمند مرده باشه. رویداد در یک بازه زمانی هستش که به زمان حال ارتباط پیدا نمی کنه.
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 Use to show speaker attitude برای نشان دادن نگرش گوینده به کار می رود 

Speakers may decide whether they see an event as connected to the present (present perfect 

simple) or not (past simple). This may be a matter of time or place. Tense use is here a matter of 

choice, rather than of grammatical 'right' or 'wrong'. 

امل  و نه زمان گذشته ببینند. این کباطش به زمان حال با توجه به ارتگوینده ها ممکنه تصمیم بگیرند خواه یک رویداد را 

می تونه موضوعه زمان یا مکان باشه. استفاده از زمان اینجا موضوعه انتخاب هستش تا اینکه از نظر دستور زبان درست 

 یا نادرست باشه.

I have left my books at home. (The speaker feels the event is recent, or is still near home.)  من

کتابهامو تو خونه جا گذاشته ام. )اینجاگوینده احساس می کنه که رویداد به زمان اخیر برمیگرده یا اینکه همچنان نزدیک 

 خونه است(

I left my books at home. (The speaker feels the event is distant in time and place.) 

جا گوینده احساس می کنه که رویداد از نظر زمانی و مکانی دور هستش(من کتابهامو تو خونه جا گذاشتم. )این  

 Use with different time expression با قیود مختلف استفاده می شود 

I haven't been to the cinema for ages/ a long time. .برای سالهاست/مدتهای مدیدی هستش که سینما نبودم 

Present perfect refers to an action over a period of time and for describes how long the period is. 

 زمان حال کامل اشاره به یک عملی دارد در یک بازه زمانی و اینکه چه مدت این بازه زمانی طول می کشد

It's ages/ a long time since I went to the cinema. 

It's ages describes a period of time since an event and past simple describes when that event 

happened. 

عبارت سالهاست تشریح کننده یک بازه زمانی از یک رویداد است و زمان گذشته ساده تشریح کننده اینست که چه زمانی 

 آن اتفاق افتاده است.

 

6- Past continuous tense 

 To describe a continuing unfinished action in the past. 
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 برای تشریح یک عمل استمراری که در زمان گذشته به اتمام نرسیده است.

I looked out of the window and saw that it was raining. 

 به بیرون از پنجره نگاه کردم و دیدم که داشت بارون میومد.

Whenever I visited him, he was working in his garden. 

 ه دیدنش رفتم مشغول کار تو باغش بود.هر زمان که ب

 For a continuing unfinished action interrupted by a sudden past action. 

 برای یک عمل استمراری تمام نشده که توسط یک عمل ناگهانی در زمان گذشته متوقف می شه.

While we were getting ready to go out, the rain suddenly stopped. 

 ر حالیکه داشتیم آماده می شدیم تا بریم بیرون، باران ناگهان ایستاد.د

While I was getting ready for bed, the doorbell rang. 

 درحالیکه داشتم آماده می شدم برم به رختخواب، زنگ در خورد.

 For activities as background descriptions ینهبرای فعالیتهای به عنوان تشریحات پس زم  

Helen looked down into the busy street. Crowds of people were pushing along the pavements, 

and cars were hooting. 

 هلن به پایین به سمت خیابان شلوغ نگاه کرد. خیل جمعیت با عجله از پیاده رو می گذشتند و ماشینها بوق می زدند.

 For two continuing events happening at the same time. 

 برای دو رخدادی که در یک زمان در حال اتفاق افتادن هستند.

While Jim was painting the outside of the house, Sarah was decorating the bedrooms. 

 درحالیکه جیم داشت بیرون خونه رو نقاشی می کرد، سارا داشت اتاق خواب رو تزئین می کرد.

 To emphasize that an action was still continuing. 

 برای تاکید اینکه یک عمل همچنان در حال استمرار بود

They started producing the car in 1946 and were still producing it thirty years later. 

 تولید می کردند. کردند و همچنان اون رو بعد از سی سال 0996آنها شروع به تولید ماشین در سال 

 To describe a changing situation برای تشریح یک موقعیت در حال تغییر 

It was becoming more and more difficult to find work. 
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 پیدا کردن کار داشت سختر و سختر می شد.

 Her performances were getting better and better. 

 .اجراهاش داشت بهتر و بهتر می شد

 With forever, continually, always etc. to criticize actions we feel are annoying, or which we 

wish to exaggerate. 

با قیود "برای همیشه، به طور مداوم و همیشه" جهت نقد اقداماتی که ما احساس می کنیم ناراحت کننده هستند یا ما 

 مایلیم اغراق کنیم.

At school, he was always getting into trouble. 

 همیشه تو مدرسه دچار دردسر می شد.

She was forever falling in love with wrong kind of man. 

 او برای همیشه عاشق مردی می شد که مناسبش نبود.

 Past continuous tense is often used when the speaker is being more polite or less direct. The 

time reference is to present time. 

زمان گذشته استمراری اغلب اوقات زمانی اتفاق می افتد که گوینده می خواهد مودبانه تر با شد یا غیر مستقیم رفتار نماید. 

 زمانی که به آن اساره دارد به زمان حال بر می گردد.

I was wondering what you wanted. و چی می خوایتو این فکر بودم که ت  

 

7- Past perfect simple and continuous 

 Are used to refer to events in the past which happened before other events in the past, usually 

when there is no time expression to make this clear. Past perfect simple refers to finished events 

and past perfect continuous to unfinished, recently completed or continuing events.  
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برای ارجاع به رخدادهایی است که در گذشته قبل از یک رخداد دیگری در زمان گذشته اتفاق افتاده است. معمولا قید 

زمانی برای شفاف سازی این مورد وجود ندارد. ماضی بعید به رویدادهای تمام شده اشاره دارد و ماضی بعید استمراری 

 نشده یا  اخیرا تمام شده یا استمرار دارد اطلاق می شود. به رویدادهایی که تمام

By the time we got to the cinema, the film had started. 

 وقتی که رسیدیم سینما فیلم شروع شده بود.

He had been working hard all morning, and he felt really tired. 

 ستگی می کرد.تمام روز رو کار کرده بود و حقیقتا احساس خ

In both examples, the past perfect happens before the past simple. 

 در هر دو مثال بالا ماضی بعید قبل از گذشته ساده اتفاق می افتد.

 

 

 

 زمان حال گذشته ساده ماضی بعید 

 

 Are common after verbs such as realize, remember, Know, understand etc. 

 می آید. realize, remember, Know, understandولا بعد از افعال ذکر شده معم

When I got on the bus, I realized I had left my wallet at home. 

 وقتی سوار اتوبوس شدم متوجه شدم که کیف پولمو تو خونه جا گذاشته بودم.

Only use past perfect tenses when absolutely necessary to show that one event in the past 

happened before another event in the past. Often the meaning is clear without using past perfect. 

When we describe a series of short actions, we usually use past tense. 

تا نشان دهیم که یک اتفاقی قبل از یک اتفاق دیگر در زمان گذشته تنها زمانی از ماضی بعید استفاده می کنیم که لازم است 

اتفاق افتاده است. اغلب اوقات معنا بدون استفاده از ماضی بعید شفاف است. زمانیکه ما یک سری از کارهای کوتاه را 

 توصیف می نماییم معمولا از گذشته ساده استفاده می کنیم.
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8- Used to do  

 Use used to to describe habits and states in the past, especially when we make contrasts with 

the present. 

 برای تشریح عادات و حالات در زمان گذشته استفاده می شود به ویژه زمانیکه در مقایسه با زمان حال است.  used toاز 

I used to play chess quite often, but I haven't played for ages. 

 قبلا نسبتا زیاد شطرنج بازی می کردم اما الان سالهاست که بازی نکرده ام.

In those days, people used to wash all their clothes by hand. 

 در روزگاران قدیم مردم تمام لباسهایشان را با دست می شستند

I used to like tennis, but I don't play much now. 

 سابقا تنیس رو دوست داشتم ولی الان زیاد بازی نمی کنم.

 Used to refers only to the past. 

 Used to.تنها ارجاع به زمان گذشته دارد 

 The question is normally Did you use to? 

Did you use to play hide-and-seek when you were a child? 

 آیا قدیما وقتی بچه بودی قایم موشک بازی می کردی؟

 The negative is normally Didn't use to. 

In those days, people didn't use to travel abroad so much. 

 در روزگاران قدیم مردم عادت نداشتند زیاد به سفر خارجی بروند.

 Past simple is also used to describe past habits, with other details added to make a contrast 

between past and present. 

زمان گذشته ساده نیز برای تشریح عادات گذشته استفاده می شده است. البته بااضافه کردن جزئیاتی برای اینکه بین زمان 

 حال و گذشته مقایسه ایجاد کند.

When I was younger I played chess quite often, but I haven't played for ages. 

 زمانیکه جوانتر بودم اغلب اوقات شطرنج بازی می کردم ولی الان سالهاست که بازی نکرده ام.
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 Be used to has no connection with used to, and means be accustomed to something. 

To in this case is a preposition, so it is followed by a noun or –ing. 

Be used to  هیچ ارتباطی باused to   .ندارد و به معنی عادت به چیزی داشتن استto  ین مورد حرف اضافه می در ا

 می آید. ingداز آن اسم یا باشد پس بع

I can't eat any more. I am not used to such big meals. 

 بزرگی ندارم دیگه نمی تونم بخورم. عادت به چنین غذاهای

She can't climb all those steps! She is not used to taking so much exercise! 

 خانمه نمی تونه تمام اون پله ها رو بالا بره! عادت به چنین تمرین زیاد نداره.

 

9- Future Tense 

- Will and won’t  Subject+ will+ verb 

 For factual predictions   حقیقیبرای پیشبینیهای  

Inflation will increase by 1% over the next twelve months. 

ماه آینده یک درصد افزایش خواهد داشت 03تورم ظرف   

 For habits of which the speaker disapproves. برای عاداتی که گوینده با آن موافق نیست 

He will keep opening the window. واهد داشتهمچنان پنجره را باز نگاه خ  

Ali is so lazy. He will spend the whole day lying in bed reading the papers.   

خیلی تنبله. کل روزشو تو رختخواب صرف خوندن روزنامه خواهد کرد علی  

 For an assumption taken from the fact برای فرضیه ای که از حقیقت گرفته شده 

The phone is ringing. That will be Maryam. I am expecting her to phone. 

باشه. منتظر تلفنش بودم. مریمتلفن داره زنگ می زنه. باید   

 For an immediate decision برای یک تصمیم آنی 

Anything to drink, sir? I will just have a glass of water, please. 

یک لیوان آب میخورم چیزی برای نوشیدن میل دارید آقا؟    من لطفا فقط  
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 Will is used to express many other meanings connected with the future. 

will .برای ابراز بسیاری معانی دیگر که با آینده مرتبط هستند بکار می رود 

Offer:   I will carry that for you.       پیشنهاد: من اون رو براتون حملش می کنم 

Refusal:  They won’t give me my ball back.    اجتناب کردن: اونا توپ منو پس نخواهند داد 

In speech, contractions are frequently used so I’ll, you’ll, he’ll etc are the usual spoken forms. 

 در گفتار مخفف های بالا زیاد استفاده می شه و معموله

- Shall and shan’t 

 Shall and shan’t are forms of will used in first person singular and plural in formal and 

deliberate speech, and in many modal uses. 

Shall و shan’t  قالبهایی ازwill  هستند که برای اول شخص مفرد و جمع در گفتار رسمی و آگاهانه استفاده می شود و

 کاربردهای مودالها همچنین در بسیاری از

We shall inform you, upon admission, of the rules of the library.  

 به محظ پذیرش قوانین کتابخانه را به اطلاع شما خواهیم رساند

‘I’ll give you my work on Friday.’    ‘I shall look forward to receiving it’ 

 منتظر دریافت آن هستم      کارم رو جمعه تحویلتان خواهم داد.   

 

- Be going to 

 For personal plans and intentions  برای برنامه ها و نیت های شخصی 

I’m going to stay in this evening and watch an old film. 

 قراره این غروب بمونم و یک فیلم قدیمی تماشا کنم.

What are you going to do now?  I don’t know    الان قراره چیکار کنی؟   نمی دونم 

 When the cause of a possible event is present 

 زمانیکه علت یک رویداد احتمالی حاضر است

Look at the color of the sky! It’s going to snow.    رنگ آسمون رو ببینین! قراره برف بیاد 

 For decisions about the future     در خصوص آینده برای تصمیماتی  
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I’ve decided what I’m going to do. I’m going to phone the police. 

 تصمیم گرفتم که چیکار کنم. قراره به پلیس زنگ بزنم

 

- Will or going to? 

 In many cases, will as prediction can be replaced by going to, especially in everyday speech. 

This is not true for other meanings of will. 

شود به ویژه در گفتار روزمره. برای سایر  be going toبه عنوان پیشگویی می تواند جایگزین  willدر بسیاری موارد 

 این قضیه صادق نیست. willمعانی 

Inflation will increase by 1% over the next twelve months. 

صد افزایش خواهد داشتماه آینده یک در 03تورم ظرف   

As I see it, inflation is going to increase by 1% over the next twelve months. 

ماه آینده یک درصد بالا بره 03رف ظاینجوری که می بینم تورم قراره   

 Normally going to cannot be replaced by will without changing the meaning. 

 را بدون تغییر معنا ندارد. willکان جابجایی با ام going toعموما 

 Was going to describes events which were supposed to happen, but did not. 

Was going to تشریح کننده این مورد است که رویدادی قرار بوده اتفاق بیوفته ولی نیوفتاده 

I was going to come over and see you, but I left it too late. 

 قرار بود بیام و ببینمت ولی خیلی دیر اونجا رو ترک کردم.

 

- Be to, be about to, be on the point of, be due to 

 Be to is used to describe arrangements with future reference. 

Be to .برای تشریح قرارهایی با اشاره به آینده به کار می رود 

The conference is to take place in July. .کنفرانس در ماه جولای برگزار می شود 

 وقتی از موضع بالاتر نسبت به پایین تر دستوری میاد. بایدی که در آینده مطرح هست.

 پدر، مادر، خواهر و برادر بزرگتر نسبت به فرزند کوچک یا معلم نسبت به شاگرد یا رئیس نسبت به کارمند
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You are to clean your room up to tonight  تا امشب اتاقتو تمیز کردیا 

You are to finish your report up to 1 hour later تا یک ساعت دیگه گزارش تمومه ها 

The past arrangement form is was/were to have done 

There was to have been a second match but it was cancelled. 

 مسابقه دوم قرار بود انجام بشه ولی کنسل شد

 Be about to describes what is going to happen very soon. 

در خصوص چیزی صحبت می کند که قراره خیلی زود اتفاق بیوفتهبه صورت محاوره   )در شرف( 

Ali is about to open a shop   علی در شرف باز کردن یک مغازه است 

Ali is about to get married   علی در شرف ازدواجه 

Ali is about to die    )علی در حال احتضاره )رو به موته 

 The past form describes an event in the past which was going to happen soon. 

فتهقالب گذشته تشریح کننده رویدادی در زمان گذشته است که قرار بوده زود اتفاق بیو  

I was about to go to bed when the phone rang.  

به رختخواب بودم که تلفن زنگ زدن در شرف رفت  

I was about to knock at the door but you opened it. داشتم در می زدم که تو در رو باز کردی 

 Be on the point of has a more formal meaning than about to. 

 داره be about toخیلی معنای رسمی تری نسبت به 

Mr. Ahadi is on the point of leaving the company. 

خواهند کردبه زودی شرکت رو ترک  آقای احدی  

 Be due to do, be due describe what is expected to happen. 

 تشریح کننده ای هست که منتظر یک اتفاق هستیم

The train is due to arrive at any moment. The train is due. 

 قطار هر لحظه می رسه. قطار الان می رسه
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- Present simple and continuous 

 Present continuous can be used for a fixed arrangement (One already definitely made)  

 -کرد )شخص قبلا و به طور مشخص هماهنگ کرده(زمان حال استمراری را می توان برای قرارهای ثابت شده استفاده 

 بحث شخصی هستش

We're having a party on Saturday. Do you want to come? 

 ما یک جشن روز شنبه داریم. می خواهین تشریف بیارین؟

Using going to in this example gives the same information. 

 رد.معنای یکسانی دا  going toاستفاده از 

We're going to have a party on Saturday. Do you want to come? 

 ما قراره یک جشن روز شنبه داشته باشیم. می خواهین تشریف بیارین؟

 Present simple can be used for a fixed future event. There is no personal choice here.  

 ثابت در آینده استفاده کرد. هیچ انتخاب شخصی اینجا وجود ندارهزمان حال ساده را می توان برای رویدادهای 

Next year Christmas is on Tuesday. .سال آینده کریسمس روز سه شنبه است 

 )جدول زمانی( داشته باشیم. به عنوان مثال در فرودگاه یا ایستگاه قطار time tableوقتی ما 

 آینده است از زمان حال ساده استفاده می کنیم ولی معنا

The airplane takes off at 5  می پره 2هواپیما ساعت  

The airplane lands at 4   می شینه 9هواپیما ساعت  

The train departs at 3  حرکت می کنه 2قطار ساعت  

- Future time clauses 

After time expressions as soon as, after, before, by the time, immediately, the moment, until, 

when etc we use present simple although there is future reference. 

 بعد از اصطلاحات زمانی ذکر شده بالا از زمان حال استفاده می کنیم درحالیکه اشاره به آینده دارد.

As soon as we make a decision, we will let you know. 

 شما اطلاع خواهیم داد به محظ اینکه تصمیم بگیریم به

 Present perfect is also used instead of present simple to show completion. 
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 زمان حال کامل به جای زمان حال ساده استفاده می شود تا اتمام کار را نشان دهد.

As soon as I've finished this letter, I will help you.  

 بشه بهت کمک می کنم.به محظ اینکه این نامه تمام 

 Going to is also possible instead of will to show a future plan. 

Going to   نیز به جایwill امکان پذیر است تا برنامه آینده را نشان دهد 

As soon as I've saved up enough money, I'm going to buy a car. 

 یک ماشین بخرم.به محظ اینکه پول کافی ذخیره کردم قراره 

10- Future Continuous 

 An event or an state at a future point یک رویداد یا یک وضعیت در یک زمانی در آینده 

This time next week, I'll be lying on the beach. 

 هفته بعد همین موقع تو ساحل لم می دم

 Events that have already been arranged for a future date. 

 رویدادهایی که قبلا برای یک تاریخ در آینده هماهنگ شده است.

The Rolling Stones will be performing in Moscow in June. 

 گروه رولین استونز در ماه جوئن در موسکو اجرا خواهند داشت.

 Very formal requests. درخواستهای بسیار رسمی 

Will you be wanting anything else, sir? آیا خواهان چیز دیگری هستید آقا؟ 

 

 

11- Future Perfect simple and continuous 

 Used for time looked back on from a future point 

 برای زمانی استفاده می شود که به گذشته از دیدگاه زمان آینده دارند.

By the time the exam begins, I'll have forgotten everything. 

 امتحان شروع بشه، من همه چیزو فراموش کردم. زمانیکه
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By the end of the month, I'll have been working at this company for ten years. 

 سال میشه که من تو این شرکت کار کرده ام. 01آخر این ماه 

These examples look into the future to ' when the exam begins' and 'the end of the month', and 

then back from there. At that future point, the speaker can say ' I have forgotten' or ' I have been 

working'. 

 

 Use to express an assumption برای ابراز یک فرضیه بکار می رود 

You will have heard the news about Anna, I suppose? 

 ورد آنا خبرو شنیدی؟فکر کنم تو در م

- Hope, Expect, Think, Believe, Doubt whether 

 These verbs introduce and show our attitude to future actions 

 این افعال نگرش مارا به اقدامات آتی معرفی کرده و نمایش می دهند.

 With Think, Expect, Believe we show negative meaning by using don’t think/expect/ believe.  

 نشان می دهیم. don'tبا افعال فکر کردن، انتظار داشتن و باور کردن معنای منفی را با استفاده از 

I don't think you will like this. فکر نکنم تو از این خوشت بیاد 

I don't believe I will be late. باور ندارم که دیر کنم 

 Hope can be followed by will or a present tense. The other verbs are followed by will. 

Hope  را می توان باwill  یا زمان حال ساده استفاده کرد. سایر افعال باwill .می آیند 

I hope you have/ will have a good time. امیدوارم که خوش باشی 

I expect you will want some tea.  یه مقدار چای بخوایانتظار دارم که  

I doubt whether they'll be here before six.  اینجا باشن 6من شک دارم که اونا قبل از  
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12- Passive 

 

Passive forms 

The basic formation is “be + past participle”. All tenses and simple or continuous forms are 

possible, but some are much more common than others.  

می باشد. تمامی زمانها اعم از ساده یا استمراری را شامل می شود اما برخی از برخی دیگر   be + ppساختار پایه 

 ترند. معمول

Present simple passive  The machines are controlled by computer. 

 زمان حال ساده )ساختار مجهول(       ماشینها به واسطه رایانه کنترل می شوند

Present continuous passive  The crime is being investigated. 

 پیگیری می باشد. زمان حال استمراری )ساختار مجهول(    این جرم در حال

Will passive  The building will be completed next year. 

 زمان آینده )ساختار مجهول(     این ساختمان سال آینده ساخته خواهد شد.

Past simple passive  The new school was opened by the mayor. 

 شهردار افتتاح شدزمان گذشته ساده )ساختار مجهول(    این مدرسه جدید توسط 

Past continuous passive The man died while he was being taken to hospital. 

 زمان گذشته استمراری )ساختار مجهول(   این مرد درحال اعزام به بیمارستان فوت کرد.

Present perfect passive A thousand new books have been published this month 

 کامل )ساختار مجهول(   هزاران کتاب جدید این ماه چاپ شده استزمان حال 

Only transitive verbs (verbs with an object) can be made passive. Some transitive verbs cannot 

be made passive: become, fit, get, have, lack, let, like, resemble, suit. 

مفعول دارند( را می توان به ساختار مجهول تبدیل نمود. برخی افعال متعدی را نمی توان تنها افعال متعدی )افعالی که 

 مجهول نمود همچون افعال بالا.
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Why use passive?        چرا از ساختار مجهول استفاده کنیم؟ 

 To move important information to the beginning of the sentence 

 به ابتدای جمله برای جابجایی اطلاعات مهم

The new swimming pool has just been opened. 

 این استخر جدید تازه باز شده

 To be impersonal in a scientific or technical process 

 در مورد فرآیند علمی یا فنی غیر شخصی رفتار کردن

The plastic casings are produced in China. 

 تولید می شوند روکش های پلاستیکی در چین

 When the performer of the action is general (eg People) or obvious from the context, or 

unimportant, or is intentionally not named. 

 زمانیکه کننده کار مردم عادی باشد یا بر اساس محیط بوده یا مهم نباشد و یا به صورت آگاهانه و عمدی نام گذاری نشده

 باشد

All pupils are taught computer skills     

 به تمامی شاگردان مهارت های استفاده از رایانه تدریس می شود

The match has been eeleanac  این مسابقه کنسل شده است 

The workers have been told that the factory will close next week 

 نه هفته آینده بسته می شهبه کارگران گفته شده که این کارخا

(We can also use it + passive decide to show an impersonal decision) 

 استفاده کنیم تا یک تصمیم غیر شخصی را نمایش دهیم it +  passive decide ما همچنین می توانیم از 

It has been decided to close the factory سته بشهتصمیم گرفته شده تا کارخانه ب  

 Use of the passive is partly a matter of choice, though some verbs may be used more often in 

passive than active. 

 استفاده از ساختار مجهول تقریبا بحث انتخاب است گرچه برخی از افعال اغلب به صورت مجهول می آیند تا معلوم.

Agent and Instrument      ابزارعامل و  
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 We can mention who or what performed the action using by and a word or phrase 

به همراه یک کلمه یا یک   byمی توانیم اظهار کنیم که چه کسی یا چه چیزی این کار را انجام داده است با استفاده از 

 عبارت

The new swimming pool has just been opened by the mayor. 

 این استخر جدید اخیرا توسط شهردار افتتاح شده

The parked car was hit by a lorry. یک کامیون به این ماشین پارک شده کوبید 

 The agent is not mentioned if it is unknown, general, obvious or unimportant etc, but is 

mentioned if the speaker wants to draw attention to it.  

عامل ذکر نمی شود درصورتیکه ناشناخته بوده، عمومی باشد، بدیهی باشد یا بی اهمیت اما در صورتیکه گوینده بخواهد 

 جلب توجه کند آنرا ذکر می کند.

I was told I wouldn’t need a visa بهم گفتند که روادید نیاز نداشتم 

I was told by the Embassy that I wouldn’t need a visa  

 به واسطه سفارت بهم گفتند که ویزا لازم نداشتم

 We use “with” when something is used deliberately for a purpose 

 زمانی استفاده می کنیم که به طور عمدی و آگاهانه برای منظوری خاص استفاده می شود withاز 

During the robbery, the manager was hit with a baseball bat 

 مدیر را هنگام دزدی با چوب بیس بال زدند

Compare: Two passengers were hit by glass. 

 با این جمله مقاسه کنید: دو مسافر تصادفی خوردند به شیشه

By shows that the action was accidental, not deliberate. 

By نشان می دهد که این عمل تصادفی بوده نه عمدی 

Verbs with two objects 

Verbs such as bring, give, lend, pass, pay, promise, send, sell, show, tell can be made passive in 

two ways: 

 افعالی همچون افعال بالا را می توان به دو صورت به ساختار مجهول تبدیل نمود:
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They gave Sarah a prize. به سارا جایزه دادند 

1- Sarah was given a prize. به سارا جایزه داده شد     

2- A prize was given to Sarah. جایزه ای به سارا داده شد 

 

They sent me a letter نامه ای به من فرستادند 

1- I was sent a letter برام نامه ای ارسال شد 

2- A letter was sent to me نامه ای برای من ارسال شد 

Verbs with object and complement افعال با مفعول و متمم 

Some verbs have an adjective or noun phrase as a complement. When they are made passive, the 

complement still follows the verb. 

 دنبال فعل می آید. برخی افعال صفت یا عبارت اسمی را به عنوان متمم دارند. زمانیکه به مجهول تبدیل می شوند متمم همچنان

People consider her attractive. مردم اون خانم رو جذاب می دونن 

She is considered attractive. از نظر مردم اون خانم جذابه 

They elected Jim class representative اونا جیم رو نماینده کلاس انتخاب کردند 

Jim was elected class representative   به عنوان نماینده کلاس انتخاب شدجیم  

Verbs with prepositions افعال همراه با حرف اضافه 

When a prepositional verb is made passive, the preposition goes at the end of the sentence and has no 

object. 

 انتهای جمله رفته و مفعول نخواهد داشت زمانیکه فعل همراه با حرف اضافه به مجهول تبدیل می شود حرف اضافه به

Someone is looking after the children The children are being looked after 
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 یکی داره از بچه ها مراقبت می کنه                     بچه ها دارن مراقبت می شن

Someone shot at them  They were shot at 

 ونا شلیک شدبه ا  یکی به اونا شلیک کرد

Make 

The passive forms of make are followed by to-infinitive 

 می آید toبا مصدر با  makeساختار مجهول فعل 

They made Helen write the test again                 Helen was made to write the test again 

 هلن مجبور شد تا امتحان رو دوباره بنویسه  بنویسهاونا هلن رو وادار کردند تا امتحان رو مجددا 

 

 

13- Difference between TO and FOR 

 forو   toتفاوت بین 

Don’t say: “I’m studying every day for improve my English.” 

 جمله اشتباه: من هر روز مطالعه می کنم تا زبانمو تقویت کنم

Say: “I’m studying every day to improve my English.” 

 من هر روز مطالعه می کنم تا زبانمو تقویت کنمجمله درست: 
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The prepositions to and for are very easy to confuse! Here are some rules: 

 را به سادگی اشتباه به کار می بریم. در زیر برخی قوانین مربوطه آورده شده است: forو   toحروف اضافه 

Use TO in these cases: 

1. Destination  مقصد 
“We’re going to Paris.” داریم میریم پاریس 

2. What time it is زمان 
“It’s a quarter to 2.” یک ربع به دو هستش 

3. Distance مسافت 
“It’s about ten miles from my house to the university.”  

 مایل هستش 01از خونه من تا دانشگاه حدود 

4. Comparing مقایسه 

“I prefer sleeping to working.” من خوابیدن را به کار کردن ترجیح می دهم 

5. Giving دادن چیزی 
“I gave the book to my sister.” کتابم را به خواهرم دادم 

6. Motive/Reason – with verb دلیل همراه با فعل 
“I came here to see you.” اومدم اینجا تا ببینمت 

Use FOR in these cases:  

1. Benefits سود/ منفعت 
“Yogurt is good for your digestion.” ماست برای هضم شما خوب است 

2. Period of time دوره زمانی 
“We’ve lived here for 2 years.” دو ساله که اینجا زندگی می کنیم 
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3. Schedule برنامه زمانی 
“I made an appointment for May 3.”  ماه می یک قرار ملاقات گذاشتم 2روز برای  

4. Agree with  موافق بودن 
“Are you for or against the development of nuclear weapons?” 

 آیا شما موافق یا مخالف توسعه تسلیحات هسته ای هستید؟

5. Doing something to help someone انجام کاری برای کمک به کسی 
“Could you carry these books for me?” امکانش هست این کتابها رو برام حمل کنین؟ 

6. Motive/Reason – with noun دلیل همراه با اسم 
“Let’s go out for a drink.” بیایین بریم بیرون برای یه نوشیدنی 

7. Function – with verb (-ing form) ing کارکرد همراه با فعل به صورت 

“A ladle is a big spoon used for serving soup.”  

 ملاقه قاشق بزرگی است که برای سرو کردن سوپ استفاده می شود

As you can see in #6, TO or FOR can be used for a motive/reason, but TO is always with a 

verb, and FOR is always with a noun. Here’s a good example: 

همیشه با  forبا یک فعل می آید و   toرا می توان برای دلیل استفاده کرد اما همیشه  forیا  toمی بینید  6همانطور که در شماره 

 یک اسم همراه است. مثالهای زیر را ملاحظه کنید:

 I came to New York to work. به نیویورک اومدم تا کار کنم 

 I came to New York for a new job. به نیویورک برای یه شغل جدید اومدم 

 

14- Each or Every 
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‘Each’ and ‘every’ are determiners, words that are ‘used with singular nouns to indicate quantity’. 

There are differences between the two that are important to grasp for usage, though. 

Each  وevery مفرد برای نمایش کمیت مورد استفاده قرار می گیرند. تفاوت هایی  پیشرو اسم هستند و کلماتی هستند که با اسامی

 مابین این دو وجود دارد که برای استفاده کردن مهم می باشد.

1. ‘Each’ is used when there are two objects; here ‘every’ is not used. For example, 

Each  زمانی استفاده می شود که دو چیز وجود دارد و ازevery  نمی توان استفاده کرد 

 - He wore multiple bracelets on each hand (note: singular noun). 

 دو تا دستبند رو هر دستش داشت  )توجه داشته باشید که اسم مفرد آمده است(

 - There were two of them. They each carried backpacks, and each backpack (note: singular 

noun) contained invaluable souvenirs. 

 ارزش بودند. اهر کوله پشتی حاوی سوغاتی های ب دو تا از اونا هستش. هر کدوم اونا کوله پشتی ها رو حمل کردند و

In case there are more than two objects, either of the two may be used. 

 می توان استفاده کرد. everyیا   eachدر صورتیکه بیش از دو چیز داشته باشیم از هر دوی 

 - He wanted each/every item on the catalogue.  

 - There is a bathroom in each/every room. 

2. ‘Each’ can be used as a pronoun, but ‘every’ cannot. Note the difference between the following 

sentences: 
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Each   را می توان به عنوان ضمیر استفاده کرد ولی ازevery  نمی شود استفاده کرد. تفاوت جمله های زیر را ملاحظه

 فرمایید:

 - The students were waiting for the question sheets to be handed out. Each was in a state of 

great nervousness. 

 آموزان منتظر پخش برگه های سوالات بودند. هر کدومشون حس عصبی زیادی داشتنددانش 

 - The students were waiting for the question sheets to be handed out. Every student/one of them 

was in a state of great nervousness. 

 مشون/ هر دانش آموزی حس عصبی زیادی داشتدانش آموزان منتظر پخش برگه های سوالات بودند. هر کدو

 

Clearly, ‘each’ replaces the noun ‘student’. ‘Every’ does not; it requires to be followed by the noun, or 

by ‘one of them’. 

 one ofاسم بیاید یا  لازم است تا بعدش یک everyنمی تواند. برای  everyجایگزین اسم دانش آموز شده است.  eachشفافه که 

them 

3. With adverbs (practically, nearly, almost, etc), only ‘every’ is used. In the following sentences, 

‘every’ cannot be replaced by ‘each’: 

 جایگزین نمی شود. each با   everyمی آید. در جمله های زیر  everyبا قیدهای ذکر شده بالا تنها 

 - She knew practically every detail of his daily routine. 

 به طورعملی تمام جزئیات امور روزانه خود را می دانست
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 - Nearly every fruit on the cart was spoilt. تقریبا تمام میوه ها رو گاری خراب شدند 

4. ‘Every’ is used to refer to repeated, regular events, as in the following cases: 

Every برای رویدادهایی که معمول و تکراری هستند استفاده می شود 

 - We meet every so often ما گهگاه ملاقات می کنیم    

 - I get a health check-up done every six months.  ماه یکبار چکآپ می دم 6هر  

In the above examples and any similar instances, ‘each’ cannot be used. 

 را نمی توان استفاده کرد. eachدر مثالهای بالا و هرگونه نمونه های مشابه 

 

15- Another vs. Other vs. Others 

Quick Summary: What is the difference between another and other? 

 در چیست؟ otherو  anotherتفاوت بین 

A simple rule to help you remember the difference between another and other is: 

 را به خاطر بپسارید  otherو  anotherیک قانون ساده برای کمک به شما تا تفاوت 

another + singular noun 

other + plural noun  

others (a pronoun to replace other + plural noun) 
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 I need another cup. (cup is singular so we use another) یک فنجان دیگه می خوام         

 I need other cups. (cup is plural so we use other) یک سری فنجان دیگه می خوام      

 I need others. (refers to other cups) فنجان های دیگه ای می خوام      

 

When to use ANOTHER 

 استفاده کنیم anotherچه زمانی از 

Another means: 

 one more, an additional, an extra یکی بیشتر/اضافه/بیش                  

 a different one; an alternative one    یکی متفاوت تر/ یک جایگزین 

Another is a determiner (and a qualifier) that goes before a singular countable noun or a pronoun. 

Another  یک پیشرو اسم هست که قبل از یک اسم قابل شمارش یا یک ضمیر می آید 
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Another + Singular Countable noun 

Another can be followed by a singular countable noun. 

 He has bought another motorbike. یک موتور سیکلت دیگری خریده             

 Would you like another cup of coffee? آیا قهوه دیگری میل دارید؟       

 Don’t worry about the rain. We can go another day. در رابطه با باران نگران نباشید. می توانیم روز  

 دیگری برویم.  

 I think you should paint it another color. به نظرم باید رنگ دیگری بزنید.          

 We are having another baby. بچه دیگه ای تو راه داریم.                            

Another + One 

Another can be placed before “one” when the meaning is clear from the text before it.  

Another  می تواند قبل ازone ف استبیاید البته زمانیکه معنا بر اساس متن قبلی آن شفا 

 I have already eaten two sandwiches though now I want another one. (= an additional 

sandwich) 

 من از قبل دو تا ساندویچ خوردم با این حال الان یکی دیگه می خوام

 A: You can borrow more of these books if you like. B: Ok, I’ll take another one. (= another 

book, one more book) 

 اگه مایلید می تونین از این کتابها بیشتر امانت بگیرین.
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Another as a pronounAnother به عنوان ضمیر     

Sometimes another is used as a pronoun. 

 به عنوان ضمیر به کار می رود. anotherبرخی اوقات 

 That piece of cake was tasty. I think I’ll have another. (another = one more piece of cake) 

 اون تیکه کیک خوشمزه بود. به نظرم یکی دیگه می خورم

 I don’t like this room. Let’s ask for another. (another = another room) 

 واهیم.این اتاق رو دوست ندارم. بیا یکی دیگه رو بخ

 

Note: you can also say: “I think I’ll have another one.” and “Let’s ask for another one.” 

 توجه: شما می توانید این را نیز بگویید: فکر کنم یکی دیگه بخوام و بیا یکی دیگه بخواهیم

Another + number + plural noun 

Another can be used before a plural noun when there is a number before that noun or before phrases 

such as a couple of, a few etc. 

Another  را می توان قبل از یک اسم جمع استفاده کرد زمانیکه یک عدد قبل از آن اسم وجود داشته باشد یا قبل از عبارتهایی

 و ... a couple of،  a fewهمچون 

 In another 20 years my laptop is going to be obsolete. 
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 ظرف بیست سال دیگه لپ تاپ من از رده خارج بحساب می یاد

 I like this city so much that I’m going to spend another three days here. 

 اینجا بمونممن این شهر رو خیلی دوست دارم طوریکه می خوام سه روز دیگه 

 We need another three teachers before classes begin. 

 قبل از اینکه کلاسها شروع بشه سه تا معلم دیگه می خواهیم

 He was given another couple of months to finish the sculpture. 

 بهش چند ماه دیگه وقت داده شد تا این مجسمه رو تمومش کنه

Remember another is ONE word not two words (an other is incorrect) 

 یک کلمه است نه دو کلمه anotherبه خاطر داشته باشید که 

 

 

When to use OTHER 

 استفاده نماییم otherچه زمانی از 

Other is a determiner that goes before plural countable nouns, uncountable nouns or a pronoun. 

Other یک پیشرو اسم است که قبل از اسامی قابل شمارش جمع، اسامی غیر قابل شمارش یا ضمائر می آیند 
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Other + Plural Countable Noun 

Other can be followed by a plural countable noun. 

Other می تواند با اسم قابل شمارش جمع نیز بیاید 

 We have other styles if you are interested. در صورتیکه مایل باشید نمونه های دیگه داریم    

 Have you got any other dresses, or are these the only ones? آیا لباسهای دیگه ای دارین یا تمومش اینا  

 هستن؟ 

 Some days are sunny though other days can be very rainy. بعضی روزا آفتابیه گرچه روزهای دیگه می

ی بارونی باشهتونه خیل  

 I have invited some other people. یک سری افراد دیگه دعوت کردم    

 I can’t help you because I’m busy with other things. نمیتونم کمکت کنم برای اینکه مشغول چیزهای دیگه  

 هستم 

Other + Ones 

Other can be placed before the pronoun “ones” when the meaning is clear from the text before it.  

Other  را می توان قبل ضمیرones آورد زمانیکه معنا از متن قبلیش شفافه 

 We don’t need those books, we need other ones. (= different books) 

 کتابهای دیگه ای می خواهیم ما اون کتابها رو نمی خواهیم،

 A: You can borrow my books if you like. B: Thanks, but I need other ones. (= other books) 

 اگه مایل باشی می تونی کتابهای منو امانت بگیری. متشکرم. اما کتابهای دیگه ای می خوام
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Note: you can say other one when it refers to wanting the alternative. 

 استفاده کنید زمانیکه به خواست یا جایگزینی اشاره می کنید. other oneتوجه داشته باشید که می توانید 

 I don't want this one, I want the other one. این یکی رو نمی خوام، اون یکی رو می خوام     

Others as a pronoun 

Others به عنوان ضمیر 

Othersreplaces “other ones” or "other + plural noun". 

Others  جایگزینother ones +یا اسم جمعother می شود 

 

Only others can be used as a pronoun and not other. 

 این قضیه صادق نیست. otherمی تواند به عنوان ضمیر استفاده شود و برای  othersتنها 

 I don’t like these postcards. Let’s ask for others. (others = other postcards) 

 این کارت پستالها رو دوست ندارم. بیا کارت پستالهای دیگه بگیریم

 Some of the presidents arrived on Monday. Others arrived the following day. 

 سایرین روز بعد رسیدند. بعضی از رئیس جمهورها روز دوشنبه رسیدند.

Others - the others 
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Often “(the) others” refers to “(the) other people”. 

 اشاره دارد.  the other peopleبه  the othersاغلب اوقات 

 He has no interest in helping others. (= in helping other people) 

 علاقه ای برای کمک به دیگران نداره

 What are the others doing tonight? سایرین امشب چی کاره ان؟       

What is the difference between other and others? 

 در چیست؟ others و  otherتفاوت بین 

Other is followed by a noun or a pronoun  

Other .همراه با یک اسم یا یک ضمیر می آید 

 

Othersis a pronoun and is NOT followed by a noun. 

Others .یک ضمیر است و همراه با یک اسم نمی آید 

 These shoes are too small. Do you have any other shoes? این کفشها خیلی کوچیکن. کفشای دیگه ای  

 دارین؟    

 These shoes are too small. Do you have any others? (no noun after others) 

 خیلی کوچیکن. کفشهای دیگه ای دارین؟این کفشها 
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CONDITIONALS

 شرطی ها

 

►The ZeroConditional     شرطی نوع صفر 

 

►The FirstConditional     شرطی نوع اول 

 

►The SecondConditional شریط نوع دوم     

 

►The ThirdConditional  شرطی نوع سوم 

 

                                      ►The MixedConditionals شرطی ترکیبی 
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The Zero Conditional (Structure) 

 شرطی نوع صفر )ساختار(

 

The Zero Conditional sentence, like all other conditionals, consists of two clauses, an “if clause” and a 

“main clause”. 

 و عبارت اصلی ifجمله شرطی نوع صفر، همانند سایر شرطی ها از دو عبارت تشکیل می شود: عبارت 

We use the same verb form in each clause of a zero conditional: 

 هر دو عبارت یک نوع فعل استفاده می نماییمدر 
 

the present simple tense: زمان حال ساده    

 

■ If Clause: If + Subject + Present Simple 
 

■ Main Clause: Subject + Present Simple If you heat water to 100 

degrees, it boils. 

 

حرارت ببیند، جوش می آید. درجه 011اگر آب با دمای 
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The Zero Conditional (Uses) 

 کاربرد شرطی نوع صفر

The Zero Conditional is used to talk about things which are 
 

always or usually true ―scientific facts, general truths, etc.: 

حقایق علمی و واقعیت های  -همیشه یا معمولا درست هستند شرطی نوع صفر در مورد چیزهایی مورد استفاده قرار می گیرد که

 عمومی

 

►Example: If you cross an international dateline, the time changes. 

 در صورتی که از خط مرزی زمان بین المللی عبور کنید، زمان تغییر می کند

 

Explanation:This always happens every time you cross a dateline. 

 توضیح: این مورد هر زمان که شما از خط مرزی زمانی عبور می کنید اتفاق می افتد.

 

► Example: If you dive 10 meters under water, the pressure increases to two 

atmospheres. 

متر زیر آب غواصی کنید، فشار به دو اتمسفر افزایش می یابد. 01در صورتیکه   
 

Explanation:This is basically always true ―the pressure of 

 توضیح: از پایه این مورد همیشه درست است. 
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10 meters of water equals one atmosphere. 

 

► Example: Phosphorus burns if you expose it to air. فسفر در صورتیکه در معرض هوا قرار بگیرد می سوزد.    
 

Explanation:This is a scientific fact ―you can test it in a lab. 

 

می توانید آنرا در آزمایشگاه امتحان کنید. -توضیح: این یک حقیقت علمی است  

 

The Zero Conditional (UsingWhen) 

 

(note that MOST Zero Conditional sentences will mean the same if "when" is used instead of "if"): 

 استفاده کنیم ifبه جای  whenتوجه داشته باشید که اکثرجملات شرطی نوع صفر معنای یکسانی خواهند داشت در صورتیکه از 

● If you heat water to 100 degrees, it boils. 
 درجه حرارت دهیم جوش می آید 011آب را با اگر 

● When you heat water to 100 degrees, it boils. 
 درجه حرارت دهیم جوش می آید 011آب را با زمانیکه 

 

But 
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● If When you get this exercise right, you have a good brain. If proves that you have a good brain. 

در اینجا ثابت می کند که شما ذهن سالمی  ifاگر زمانیکه این تمرین را درست انجام دهید، شما سلامتی ذهنی خوبی دارید.  

 دارید
 

When will make you have a good brain. 

 

Comma?!▬This Rule Applies toAll Conditionals 

 کاما تماما برای شرطی ها اجرا می شود

► When the "if" clause comes first, a Comma is used: 

  اول می آید از کاما استفاده می کنیم ifزمانیکه عبارت همراه با 

If clause + ,+ main clause. 

 

If you heat water to 100 degrees, it boils. 

 

► When the "if" clause comes second, a Comma is NOT used: 

 دوم می آید از کاما استفاده نمی کنیم ifزمانیکه عبارت همراه با 

 
 

Main clause + if clause.(No Comma) 
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Water boils if you heat it to 100 degrees. 

 

The First Conditional (Structure) 

 شرطی نوع اول

The First Conditional sentence consists of two clauses, an "if clause" and a "main clause": 

 و اصلی می باشد ifجمله شرطی نوع اول متشکل از دو عبارت 

We use the present simple with the If clause Will + Infinitive with the main 

clause: 

 will + infinitiveزمان حال ساده می آید و همراه با عبارت اصلی  ifدرشرطی نوع اول همراه با عبارت 

► If Clause: If + Subject + Present Simple 
 

► Main Clause: Subject + Will + V. Infinitive  

If clause + ,+ main clause. 

 

If it rains, we will stay indoors.         اگر بارون بیاد داخل می مونیم 

 

NB: You may use Will, Can, Shall, or May. 

کاربردهای    The First Conditional (Uses)نیز استفاده کنید will/may/can/shallتوجه داشته باشید که می توانید از   

شرطی نوع اول
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The First Conditional is used to talk about things which are 
 

possible in the present or the future ―things whichmay 
 

happen: 

دن دارند مورد استفاده قرار می گیرد. مواردی شرطی نوع اول برای صحبت در مورد چیزهایی که در زمان حال یا آینده احتمال رخ دا
 که رخ دادن آنها محتمل است

►Example: If it's sunny, we'll go to the park. اگه هوا آفتابی باشه می ریم پارک        

 

Explanation:Maybe it will be sunny ―that's possible. 

 توضیح: احتمال داره هوا آفتابی باشه. ممکنه

 

► Example: Paula will be sad if Juan leaves. پاولا ناراحت می شه اگه خوآن بره        
 

Explanation:Maybe Juan will leave― that'spossible. 

 

توضیح: خوآن احتمالا بره. احتمالش هست.
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The Second Conditional (Structure) 

ساختار شرطی نوع دوم 

 

The Second Conditional sentence consists of two clauses, an “if clause” and a “main clause”: 

 و اصلی می باشد ifجمله شرطی نوع دوم متشکل از دو عبارت 

 

We use the past simple with the If clause 

Would + Infinitive with the main clause: 

 would + infinitiveزمان گذشته ساده می آید و همراه با عبارت اصلی  ifدرشرطی نوع دوم همراه با عبارت 

► If Clause: If + Subject + Past Simple 
 

► Main Clause: Subject + Would + V. Infinitive 
If clause + ,+ main clause. 

 

If it rained, we should stay indoors.     اگه بارون میومد ما باید داخل می موندیم 

 

NB: You may use Would, Could, Should, or Might. 

 

نیز استفاده کنید would/might/could/shouldتوجه داشته باشید که می توانید از   
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The Second Conditional (Uses)    کاربردهای شرطی نوع دوم 

The Second Conditional is used to talk about things which are unreal (not true or not possible) in the present or 

the 
 

future―thingswhichdon't or won't happen: 

که در زمان حال یا آینده غیر واقعی می باشند مورد استفاده قرار می گیرد )واقعی نیست یا شرطی نوع دوم برای صحبت در مورد چیزهایی 
 محتمل نیست(. مواردی که اتفاق نمی افتند یا نخواهند افتاد

 

►Example:If I were you, I would drive more carefully. (I am not you ―this is unreal) 

 و این غیر واقعی هستش( -ی می کردم. )بدین معنی هستش که من جای تو نیستماگه جای تو بودم دقیق تر رانندگ

 

►Example:Mariam would be sad if Rana left. ناراحت می شد اگه رعنا می رفت    ممری    
 

(Rana won’t leave ―that's not going to happen) قرار نیست این اتفاق بیوفته(   -)رعنا نخواهد رفت    

 

►Example:If cats had wings, they would be able to fly. (Cats don’t have wings ―that’s impossible) 

 این مورد غیر ممکنه( -اگه گربه ها بال داشتند امکان پرواز داشتند. )گربه ها بال ندارند

The Second Conditional (with Verb to BE) 

دوم همراه با فعل توبیشرطی نوع 
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Note that the “Past Simple” form is slightly different from usual inthe case of Verb to BE. 

When there is an impossibility, we use “were” instead of “was” with any subject whether singular or 

plural. 

به  wereتوجه داشته باشید که گذشته ساده برای فعل توبی در شرطی نوع دوم متفاوت است. زمانیکه حالت غیر ممکن وجود دارد ما از 
 استفاده می کنیم حال فاعل ما مفرد یا جمع باشد. wasجای 

►If I were rich, I'd buy a big house.    اگه پولدار بودم یه خونه بزرگ می خریدم 
 

= unlikely to be rich پولدار بودنش بعیده      
 

 

►If he were here, he wouldn’t allow that. اگه اون آقاهه اینجا بود، اجازه نمی داد       
 

= he is not here; he is somewhere else اون آقاهه اینجا نیست و جای دیگری هستش          

   

The Second Conditional (Inverted Structure) ساختار وارونه شرطی نوع دوم     

 

One very important structure is omitting “If” and inverting the structure to take the interrogative (question) 

form. 

 می باشد و جابجایی ساختار تا حالت سوالی به خود بگیرد  ifیک ساختار خیلی مهم حذف 

Normal: If + Subject + Past Simple + Complement Subject + Would + V. Infinitive 
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Example: If I were you, I would study harder. اگه جای تو بودم بیشتر درس می خوندم    

 

Inverted: Were + Subject + Complement 
 

Subject + Would + V. Infinitive 

 

Example: Were I you, I would study harder 
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The Third Conditional (Structure) ساختار شرط نوع سوم     

Like all conditionals, the Third Conditional sentence consists of 
 

two clauses, an “if clause” and a “main clause”: 

 و اصلی می باشد.  ifمانند تمام شرطی ها جمله شرطی نوع سوم متشکل از دوعبارت ه

We use the Past Perfect Simple with the If clause 
 

Would Have + Past Participle with the main clause: 

 would haveزمان ماضی بعید می آید و همراه با عبارت اصلی اسم مفعول+  ifدرشرطی نوع سوم همراه با عبارت 

 

► If Clause:   
 

► Main Clause: Subject + Would Have + V. PP  

If clause + ,+ main clause. 

 

■Ifithadn’trained, wecould have goneout.  اگه بارون نباریده بود می تونستیم بریم بیرون 

 

■Itcould have beenniceifyouhad comeon Saturday. اگه شنبه اومده بودی، خیلی خوب می شد    

 

NB: You may use Would, Could, Should, or Might. 
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 The Third Conditional (Uses)استفاده کنید. would/could/should/mightتوجه داشته باشید که می توانید از 

شرطی نوع سومکاربردهای 

 

The Third Conditional is used to talk about unreal situations in the past ▬things which DID NOT 

HAPPEN in the past. It is 
 

often used to express Criticism or Regret: 

زمان گذشته اتفاق نیفتاده است. اغلب اوقات چیزهایی که در  -شرطی نوع سوم در خصوص شرایط غیرواقعی در زمان گذشته می باشد

 انتقاد یا تاسف را ابراز می دارد.

 

►Example: If you had driven more carefully, you would not have had an accident. 

 دقیق تر رانندگی کرده بودی تصادف نمی کردیاگه 

Criticism: You had an accident because you didn't drive carefully enough. 

 انتقاد: تصادف داشتی برای اینکه با دقت کافی رانندگی نکردی

 

►Example: If it hadn’t snowed, we could have gone skiing. 

 برف نیومده بود می تونستیم بریم اسکیاگه 

Regret: It snowed, so we couldn't go skiing. 

اومد بنابراین نتونستیم بریم اسکیتاسف: برف 
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The Third Conditional (Inverted Structure) 

ساختار وارونه شرطی نوع سوم

One very important structure is omitting “If” and inverting the structure to take the interrogative (question) 

form. 

Normal: If + Subject + Had + Past Participle Subject + Would Have + Past 

Participle 

 می باشد و جابجایی ساختاردارد تا حالت سوالی به خود بگیرد  ifیک ساختار خیلی مهم حذف 

Example: 

 

If I had studied harder, I could have passed the exam. اگه بیشتر مطالعه کرده بودم، امتحان رو می تونستم پاس کنم    

 

Inverted: Had + Subject + Past Participle Subject + Would Have + Past Participle 

 

Example: 

 

Had I studied harder, I could have passed the exam.
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 Mixed Conditional —1 (Structure)   ساختار شرطی ترکیبی 

 

We use the Past Perfect Simple with the If clause (3
rd

Cond.) 

Would + Infinitive with the main clause (2
nd

Cond.) 

 با عبارت اصلی would+ infinitiveاستفاده می کنیم و  ifاز ماضی بعید با عبارت 
 

► If Clause: If + Subject + Past Perfect Simple (Third Cond.) 
 

► Main Clause: Subject + Would + Inf. (Second Cond.) 

 
 

If clause (3
rd

 Cond) + ,+ main clause (2
nd

 Cond). 

 

■If Ali had taken my advice, he wouldn’t be in trouble now. 

 نصیحت منو گوش کرده بود، الان تو دردسر نبود علیاگه 

Ali did not take my advice in the Past. در زمان گذشته                                             –نصیت منو گوش نکرد  علی 

     

 

He is in trouble NOW. الان تو دردسر افتاده       
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NB: You may use Would, Could, Should, or Might. 

 

Mixed Conditional —1 (Uses) 

 اولین کاربرد شرطی ترکیبی

The Mixed Conditional 1 is used to talk about conditionsinthe Past ▬things which did NOT HAPPEN 

in the Past and 
 

have the results in the Present: 

چیزهایی که در زمان گذشته رخ نداده و نتایجش در زمان حال دیده می —گذشته می باشدشرطی ترکیبی نوع یک در مورد شرایط در زمان 

 شود

 

►Example: If you had driven more carefully, you would not have this accident. 

 مثال: اگر دقیقتر رانندگی کرده بودی این تصادف رو نمی کردی

Explanation: You had this accident now because you didn't drive carefully in the past. 

 توضیح: الان این تصادف رو کردی برای اینه که در گذشته دقت در رانندگی نداشتی.

Mixed Conditional —2 (Structure) شرطی ترکیبی نوع دوم    

 

We use the Past Simple with the If clause (2
nd

Cond.) 
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Would Have + Past Participle with the main clause (3
rd

Cond.) 

 در عبارت اصلی would haveاستفاده می کنیم و اسم مفعول+  ifاز گذشته ساده همراه با عبارت 
 

► If Clause: If + Subject + Past Simple (Second Cond.) 
 

► Main Clause: Subject + Would Have + V. PP (Third Cond.)  

If clause (2
nd

 Cond) + ,+ main clause (3
rd

 Cond). 

 

■If Ali were a good student, he would have studied for the exam yesterday. 

 دانشجوی خوبی بود دیروز برای امتحان درس رو خونده بود علیاگه 

 

Ali is not a good student NOW. در حال حاضر دانشجوی خوبی نیست                                            علی   

 

He did not study for the exam in the Past. او در گذشته برای امتحان درس نخونده                                  

 

NB: You may use Would, Could, Should, or Might. 
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Mixed Conditional —2 (Uses) شرطی ترکیبی کاربرد دوم  

 

The Mixed Conditional 2 is used to talk about conditionsinthe Present ▬things which are UNTRUE in 

the Present and 
 

have the results in the Past: 

چیزهایی که در زمان حال غیر حقیقی هستند و نتایجی در زمان —در زمان حال صحبت می کندشرطی ترکیبی نوع دوم در مورد شرایط 

 گذشته داشته اند

 

►Example: If I were smart, I would have studied for the exam yesterday. 

 من باهوش بودم، دیروز درسم رو خونده بودماگه 

Explanation:You are not smart now because you didn'tstudy in the past. 

 

توضیح: الان من باهوش نیستم برای اینکه در گذشته مطالعه نکردم
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CONDITIONALS 

 

Overview of Basic Verb Forms Used in Conditional Sentences 

 

  Situation  If Clause  Main Clause  Example 

         

0  Facts and Truths  present simple    If I have enough time, 

      present simple  I read every evening. 

         

1  True in the Present / Future  present simple    If I have enough time, 

      will + infinitive  I will read tonight. 

         

2  Untrue in the Present / Future  past simple    If I had enough time, 

      

would + 

infinitive  I would read now or later. 

         

3  Untrue in the Past  past perfect simple    If I had had enough time, 

      

would + have + 

pp  I would have read yesterday. 
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M  Untrue in the Past  past perfect simple    If I had had breakfast, 

  Result in Present    

would + 

infinitive  I would not be hungry now. 
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The definite article the is the most frequent word in English. 

 پرکاربردترین کلمه در زبان انگلیسی است.  theحرف تعریف 

We use the definite article in front of a noun when we believe the hearer/reader knows exactly what we are 
referring to. 

 ه به آن اشاره داریم آگاه است.ما از این حرف تعریف قبل از اسم استفاده می کنیم زمانیکه باور داریم شنوده یا خواننده دقیقا از آنچ

• because there is only one:       برای اینکه فقط و فقط یک مورد از آن وجود دارد 

 

The Pope is visiting Russia. پاپ در حال بازدید از روسیه است       

The moon is very bright tonight. امشب ماه خیلی نورانی هستش     

The Shah of Iran was deposed in0979. از سلطنت برکنار شد   0222شاه ایران در سال   

 

This is why we use the definite article with a superlative adjective: 

 با صفات عالی استفاده می کنیم  theبه این دلیل است که ما از حرف تعریف 

 

He is the tallest boy in the class. اون آقاهه بلندترین پسر کلاسه    

It is the oldest building in the town. قدیمی ترین ساختمان شهره    

 

■ because there is only one in that place or in those surroundings: 

 برای اینکه فقط یک مورد در آن مکان یا اون حوالی هستش
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We live in a small village next to the church. 

 = ما تو یک روستای کوچک کنار کلیسا زندگی می کنیم

(the church in our village) 

 کلیسای روستامون

Dad, can I borrow the car? = (the car that belongs to our 

  بابایی، می تونم ماشینو ببرم؟ 
family) ماشینی که متعلق به  
 خانوادمون هستش

When we stayed at my grandmother’s house we 

went to the = (the beach near my 

beach every day. 

وقتی خونه مامان بزرگمون می موندیم هر روز می رفتیم کنار 
  ساحل

grandmother’s house) 

 ساحل نزدیک خونه مامان بزرگ

Look at the boy in the blue shirt over there. 

آبیش که اونجا وایستاده رو ببیناون پسره با اون پیرهن   = 

(the boy I am pointing 

at)پسری که من بهش اشاره می کنم 

   
 

 

 

► because we have already mentioned it: برای اینکه قبلا به آن اشاره کردیم   
 

A woman who fell 91 meters from High Peak was lifted to safety by a helicopter. The woman fell while 
climbing. 

متر سقوط کرد به واسطه هلیکوپتر بدون صدمه نجات پیدا کرد. این خانم در هنگام بالا رفتن سقوط   90به ارتفاع  High Peakخانمی که از 
 کرد

 



 رنکذفرهاد آتوسط تالیف 

71 
 

The rescue is the latest in a series of incidents on High Peak. In January last year two men walking on the 

peak were killed in a fall. 

به واسطه  Peakهست. در ماه ژانویه سال گذشته دو مرد در حین پیاده روی در  High Peakاین مورد نجات آخرین سری از حوادث رخ داده در 
 سقوط جان باختند.

We also use the definite article: 

 تفاده می کنیم:سدر موارد زیر ا theما در عین حال از حرف تعریف 

 

• to say something about all the things referred to by a noun: 

 برای گفتن در مورد تمام چیزهای مورد اشاره توسط یک اسم

The wolf is not really a dangerous animal (= Wolves are not really dangerous animals) 

 گرگ حقیقتا یک حیوان خطرناکی نیست=) گرگها حقیقتا حیوانات خطرناکی نیستند(

The kangaroo is found only in Australia (= Kangaroos are found only in Australia) 

 د(کانگورو تنها در استرالیا یافت می شود= )کانگوروها تنها در استرالیا یافت میشون

The heart pumps blood around the body. (= Hearts pump blood around bodies) 

 قلب خون را به کل اندام بدن پمپاژ می کند= )قلبها خون را به کل اندام بدن پمپاژ می کنند(

We use the definite article in this way to talk about musical instruments: 

 به این طریق استفاده می کنیم تا درمورد آلات موسیقی صحبت کنیم  theما از حرف تعریف 

Joe plays the piano really well.(= Joe can play any piano) 

 جو پیانو رو خیلی خوب می نوازه = )جو هر پیانویی رو می تونه بنوازه(

She is learning the guitar.(= She is learning to play any guitar) 

 = اون خانمه داره نواختن هر گیتاری رو یاد می گیرهیاد می گیرهاون خانمه داره گیتار 
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► to refer to a system or service: اشاره به یک سیستم یا خدمتی را دارد      
 

How long does it take on the train? با قطار چقدر طول می کشه؟            

I heard it on the radio. شنیدم                                  تو رادیو   

You should tell the police.                         باید به پلیس خبر بدی 

 

● With adjectives like rich, poor, elderly, unemployed to talk about groups of people: 
 که در مورد گروهی از مردم صحبت می کند. rich, poor, elderly, unemployedبا صفاتی همچون 

Life can be very hard for the poor.    زندگی برای فقیرها خیلی می تونه سخت باشه 

I think the rich should pay more taxes. به نظرم ثروتمندان باید مالیات بیشتری بدن 

She works for a group to help the disabled. ی گروهی کار می کنه که به معلولان کمک می کننداون خانمه برا   

 

The definite article with names: حرف تعریف با اسامی       

 

We do not normally use the definite article with names: 

 ما عموما از این حرف تعریف همراه با اسامی استفاده نمی کنیم

William Shakespeare wrote Hamlet. شکسپیر نمایشنامه هملت را نوشت   ویلیام  

Paris is the capital of France. پاریس پایتخت فرانسه است                  

Iran is in Asia.                                     ایران در آسیا واقع است 

 

But we do use the definite article with: استفاده می کنیم     اما با موارد زیر از این حرف تعریف    
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► countries whose names include words likekingdom,statesorrepublic: 

 است kingdom, states or republicکشورهایی که اسامی آنها شبیه کلماتی همچون 
 

the United Kingdom; the Kingdom of Nepal; the United States; the People’s Republic of China. 

 

► countries which have plural nouns as  

their names:the Netherlands; the Philippines 

 the Netherlands, the Philippinesکشورهایی که اسامی جمع می باشند همچون 

 

► geographical features, such as mountain ranges, groups of islands, rivers, seas, oceans and canals: 
 ژگیهای جغرافیایی همچون رشته کوه، مجموعه جزایر، رودخانه ها، دریاها، اقیانوس ها و کانالهاوی

the Himalayas; the Canaries; the Atlantic; the Atlantic Ocean; the Amazon; the Panama Canal. 

 

8. newspapers: روزنامه ها            
 

The Times; The Washington Post 

 

► well known buildings or works of art: ساختمانهای مشهور یا آثار هنری معروف      

 

the Empire State Building; the Taj Mahal; the Mona Lisa; the Sunflowers 
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► organizations:     سازمانها 
 

the United Nations; the Seamen’s Union انجمن صیادان       -سازمان ملل        

 

► hotels, pubs and restaurants*:  هتل ها،  بارها و رستوران ها 
 

the Ritz; the Ritz Hotel; the King’s Head; the Déjà Vu 

 

*Note: We do not use the definite article if the name of the hotel or restaurant is the name of the owner, e.g, 
Brown’s ; Brown’s Hotel; Morel’s; Morel’s Restaurant, etc. 

 توجه داشته باشید که ما از این حرف تعریف زمانیکه نام هتل نام مالک آن باشد استفاده نمی کنیم. 

= families:     خانواده ها 
 

the Obamas; the Jacksons 

 

 

 

 

 



 رنکذفرهاد آتوسط تالیف 

74 
 

Like vs. As 

We generally use LIKE and AS to make comparisons. 

 برای انجام مقایسه استفاده می کنیم asو  likeما عموما از 

LIKE 

The structure of the sentence is usually: VERB + LIKE + NOUN / PRONOUN. 

 معمولا به صورت زیر است: likeساختار جمله با 

VERB + LIKE + NOUN / PRONOUN 

 He speaks like a native speaker.  مثل یک بومی صحبت می کنه 

 She looks like a supermodel. شبیه به یک سوپر مدل هستش      

AS 

The structure of the sentence is usually: AS + SUBJECT + VERB. 

 معمولا به صورت زیر است: asساختارجمله برای 

AS + SUBJECT + VERB 

 Nobody sings as she does. هیچ کس مثل اون آواز نمی خونه     

It is very common in American English to use LIKE instead of AS. However, it is generally considered informal to 

use it in this way. 

 به این طریق غیر رسمی استخیلی معمول است. گرچه معمولا استفاده از آن   asبه جای  likeدر زبان انگلیسی آمریکایی استفاده 
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 We play football like champions do.  ما همانند قهرمانان فوتبال بازی می کنیم 

Another use of AS is to say what the role/function of a person/thing is. 

 اینست که نقش یا کاربرد یک شخص یا چیز چه چیزی است asکاربرد دیگر 

 He started work as a carpenter.  به عنوان یک نجار شروع به کار کرد 

 She used the tapestry as a decoration in her living room. 

 از ملیله دوزی به عنوان تزیین اتاق نشیمنش استفاده کرد

LIKE vs. AS 

Be careful, in similar sentences that use LIKE and AS, the meanings of each sentence are very different. For 

example: 

 معانی کاملا متفاوت می باشد. به عنوان مثال: asو   likeمراقب باشید که در جملات مشابه استفاده از 

 As your boss, I must warn you to be careful. (I am your boss.) 

 هستم(به عنوان رئیست، باید به تو هشدار بدم که مراقب باشی )من رئیس تو 

 Like your boss, I must warn you to be careful. (I am not your boss, but he/she and I have similar attitudes.) 

 ه مراقب باشی. )من رئیست نیستم اما نگرش مشابه رئیس داره(کمثل رئیست، باید بهت هشدار بدم 

AS IF 

In English we also use as if to make comparisons. However it has a few distinct characteristics to its use: 

 نیز برای مقایسه استفاده می کنیم. گرچه کمی ویژگی های متمایزی در کاربردش داره: as ifدر زبان انگلیسی ما از 
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1.The verb after AS IF is always in the past subjunctive, no matter what tense the sentence is. 

 همیشه در زمان گذشته می آید و اینکه جمله در چه زمانی است مهم نیست. as ifفعل بعد از 

2.If the verb BE directly follows AS IF, we use were for all personal pronouns. 

 علی استفاده می کنیمبرای تمام ضمایر فا wereبیاید ما از  as ifدر صورتیکه فعل تو بی مستقیما بعد از 

 He looks as if he knew the answer. به نظر میاد انگار که جواب رو می دونه 

(The verb LOOKS indicates this sentence is in the present – but the verb after AS IF – knew - is in the past 

subjuntive). 

 در زمان گذشته آمده است. knewکلمه  as ifدر این جمله نمایانگر این مساله است که جمله در زمان حال می باشد اما فعل بعد از  lookفعل 

 She walks as if she were a supermodel.  اون خانم جوری راه می ره انگار که یک سوپر مدل هستش 

(The verb after AS IF – be – has been changed to were and not was). 

 wasتغییر پیدا کرد نه  wereکه توبی می باشد به  as ifفعل بعد از 

 He boarded the airplane as if he were a seasoned traveler. 

 اون آقاهه جوری سوار هواپیما شد که انگار مسافر فصلی هستش

 He spends money as if he owned a bank.اون آقاهه جوری پول خرج می کنه که انگار صاحب بانکه 
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So, Too, Neither and Either 

'So do I' and 'neither do I' 
 

I use 'so do I' to say that a positive sentence is also true for me, and I use 'neither do I' to say that a negative 

sentence is also true for me:  

نیز استفاده می کنیم تا بگوییم که  neither do Iاستفاده می کنیم تا بگوییم که یک جمله مثبت در خصوص ما نیز صدق می کند و از  so do Iاز 

 یک جمله منفی در خصوص ما نیز صدق می کند.

 John: I hate mushrooms. جان:    من از قارچ متنفرم                              

 Me: So do I (=I also hate mushrooms). من:    منم همینطور ) من نیز از قارچ متنفرم(     

 Lucy: I don't live in London.      لوسی: من تو لندن زندگی نمی کنم 

 Me: Neither do I (=I also don't live in London. For example, maybe Lucy and I both live in Paris). 

 من: منم همینطور ) من نیز در لندن زندگی نمی کنم. برای مثال ممکنه لوسی و من هر دومون در پاریس زندگی کنیم

This is often used as a reply to someone else in a conversation, but both sentences can also be said by the same 

person, and even joined together:  

ند از این ساختار در عین حال می توان به عنوان پاسخ به شخصی دیگر در مکالمه استفاده کرد اما هر دوی جمله ها نیز توسط همان شخص می توا

 اظهار شود و حتی با هم ترکیب شوند.

 Me: Elizabeth loves coffee. So do I. ق قهوه است. منم همینطور   من: الیزابت عاش   

 Me: Harry doesn't play the piano and neither do I. 

 منم همینطور نمی نوازهمن: هری پیانو 
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In examples above, I use 'do' because the first sentence is in the present simple tense. The verb after 'so' or 'neither' 

changes depending on the tense of the verb in the first sentence. (This is very similar to tag questions). 

بسته به زمان فعل در  neitherیا  soاستفاده می کنم برای اینکه جمله اول در زمان حال ساده بیان شده است. فعل بعد از  doدر مثالهای بالا از 

 می باشد. tag questionsجمله اول تغییر می کند. خیلی شبیه به 

Present simple: use 'do / does'  

 doesیا   doزمان حال ساده: استفاده از 

Lucy likes coffee. So do I. 

 لوسی قهوه دوست داره. منم همینطور

Lucy doesn't like coffee. Neither do I. 

 لوسی قهوه دوست نداره. منم همینطور

Present simple with 'be': use 'am / 

is / are' 

حال ساده با فعل توبی: استفاده از 

am/is/are 

John's at the office. So am I. 

 جان تو دفتر هستش. منم همینطور

John isn't at the office. Neither am I. 

 جان تو دفتر نیستش. منم همینطور

Present continuous: use 'am / is / 

are' 

 am/is/areحال استمراری: استفاده از 

Luke's going out tonight. So am I. 

 لوسی امشب می ره بیرون. منم همینطور

Luke isn't going out tonight. Neither am I. 

 لوسی امشب نمیره بیرون. منم همینطور

Past Simple: use 'did' 

 didگذشته ساده: استفاده از 

Jill went to the cinema yesterday. So did I. 

 جیل دیروز به سینما رفت. منم همینطور

Jill didn't go to the cinema yesterday. 

Neither did I. 

 جیل دیروز به سینما نرفت. منم همینطور

Past simple with 'be': use 'was / 

were' 

گذشته ساده با فعل توبی: استفاده از 

She was at the library. So was I. 

 اون خانمه تو کتابخونه بود. منم همینطور

She wasn't at the library. Neither was I. 

http://www.perfect-english-grammar.com/tag-questions.html
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was/were  کتابخونه نبود. منم همینطوراون خانمه تو  

Present perfect: use 'have / has' 

 have/hasحال کامل: استفاده از 

They've been to Colombia. So have I. 

 آنها در کلمبیا بوده اند. منم همینطور

They haven't been to Colombia. Neither 

have I. 

 آنها در کلمبیا نبوده اند. منم همینطور

Future simple: use 'will' 

 willآینده ساده: استفاده از 

Edward will be at the cafe later. So will I. 

 ادوارد بعدا میاد کافه. منم همینطور

Edward won't be at the cafe later. Neither 

will I. 

 ادوارد بعدا نمیاد کافه. منم همینطور

Modal verbs: repeat the modal 

verb 

 افعال مودال: تکرار فعل مودال 

He would like a cup of tea. So would I. 

اون آقاهه یه فنجان چای رو دوست می داره. منم 

 همینطور

He wouldn't like a cup of tea. Neither 

would I. 

اون آقاهه یه فنجان چای رو دوست می داره. منم 

 همینطور

Emma can speak Russian. So can I. 

 اما می تونه روسی صحبت کنه. منم همینطور

Emma can't speak Russian. Neither can I. 

 اما نمی تونه روسی صحبت کنه. منم همینطور

What about 'too' and 'either'? 

 

We can also use 'I do too' and 'I don't either', which mean the same as 'so do I' and 'neither do I':  
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 را می دهد. neither do I و  so do Iنیز استفاده کنیم که همان معنای  I don’t either و   I do tooما می توانیم از 

 John: I hate mushrooms.  جان: از قارچ متنفرم 

 Me: I do too (=I also hate mushrooms). )من: منم همینطور ) من هم از قارچ متنفرم 

 Lucy: I don't live in London. لوسی: من تو لندن زندگی نمی کنم 

 Me: I don't either (=I also don't live in London). 

 من: منم همینطور )من نیز در لندن زندگی نمی کنم(

The verb changes in the same way as with 'so do I' and 'neither do I' (remember you need a negative verb with 

'either'):  

 لازم دارید.( eitherداریم تغییر پیدا می کند )به خاطر داشته باشید که شما یک فعل منفی با  neither do Iو  so do Iفعل مشابه روشی که با 

 Present simple: John's at the office. I am too. 

 حال ساده: جان تو دفتره. منم همینطور

 Present continuous: Luke isn't going out tonight. I'm not either. 

 حال استمراری: لوسی امشب نمیره بیرون. منم همینطور

 Present perfect: They've been to Colombia. I have too. 

 حال کامل: اونا کلمبیا بوده اند. منم همینطور

 Modal verbs: Emma can't speak Russian. I can't either. 

 ه روسی صحبت کنه. منم همینطورافعال مودال: اما نمی تون
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'Me too' and 'me neither': 
 

We can also use 'me too' and 'me neither'. 'Me too' has the same meaning as 'so + auxiliary verb + I' and 'me 

neither' has the same meaning as 'neither + auxiliary verb + I'. 'Me too' and 'me neither' are very informal:  

 me neitherدارد و   so+ auxiliary verb+ Iمعنای مشابه  Me tooاستفاده کنیم.  me neither و   me tooما در عین حال می توانیم از 

 خیلی محاوره ای و غیر رسمی هستند. me neitherو  Me tooدارد.  neither+ auxiliary verb + Iمعنای مشابه 

 John: I hate mushrooms.  جان: از قارچ متنفرم 

 Me: Me too (=I also hate mushrooms). )من: منم همینطور )منم از قارچ متنفرم 

 Lucy: I don't live in London. لوسی: تو لندن زندگی نمی کنم 

 Me: Me neither (=I also don't live in London). )من: منم همینطور )منم تو لندن زندگی نمی کنم 

Subjects other than 'I': 

 Iاستفاده از فاعل هایی غیر 

 

 

Of course, we can also use these expressions to talk about what's true for other people, not just ourselves:  

 ماییمالبته که می توانیم از این اصطلاحات برای آنچه که دیگران صحیح است )و نه فقط برای ما( استفاده ن

 John: I hate mushrooms. جان: از قارچ متنفرم    

 Me: So does Laura / Laura does too / Laura too.  من: لارا هم همینطور 

 Lucy: I don't live in London.  لوسی: من تو لندن زندگی نمی کنم 

 Me: Neither does David / David doesn't either / David neither. ینطور هم داوودمن:   
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Some more examples:  برخی مثالهای دیگر 

 We live in London and so do they. 

 ما در لندن زندگی می کنیم و اونا هم همینطور

 Emma loves tennis. Jill and Laura do too. 

 اما عاشق تنیسه. جیل و لارا هم همینطور

 My parents don't come here often. Neither does Alex. 

 والدینم اغلب اوقات اینجا نمیان. آلکس هم همینطور

 She isn't French and neither is he. 

 اون خانمه فرانسوی نیست اون آقاهه هم همینطور

 You don't like cold weather. Neither do we. 

 تو هوای سرد دوست نداری. ما هم همینطور
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Prepositions of Time     حروف اضافه مخصوص زمان  

1- In 

Months ماه in July ماه جولای     

Year سال          in 2004    3119در سال  

Season فصل     in summer در فصل تابستان      

part of the day بخشی از روز    in the evening در غروب      

Duration طول      in a minute/in two weeks 

ظرف مدت یک دقیقه/ ظرف مدت دو 

 هفته 

2- At 

Part of the day بخشی از روز     At night در شب         

time of day  ساعت at 6 o’clock/at midnight 

 / در نیمه شب 6در ساعت 

Celebrations  جشنها at Christmas/at Easter 

 در کریسمس/ در روز ایستر

fixed phrases عبارتهای ثابت      at the same time در همان زمان      

 

3- On 
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days of the week روزهای هفته

  

on Friday روز جمعه     

Date تاریخ                             on the 25
th

 of December 

دسامبر 32  

special holidays تعطیلات  

 خاص  

on Easter Sunday/on my 

birthday 

 

a special part of the day  

 یک بخش خاص از روز

on the morning of September 

the 11
th
 

 

4- After 

Later than something 

after school 

after lunch 

after movie 

after exam 

 

5- Ago 

How far something happened 
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6 years ago 

2 months ago 

4 centuries ago  

 

6-  Before 

Earlier than something 

before Christmas 

before supper 

before meeting 

before the end of 

before lessons 

 

7- Between 

Time that separates two points 

between Monday and Friday 

between nine and ten 

 

8- By 
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Not later than special time 

by Thursday 

by 2 o’clock 

by April 

 

9- During 

Through the whole of period of a time 

during the holidays 

during spring 

during warm summer months 

during the day 

during his life 

during the Middle Ages 

 

10- During/While 

We use during + noun: 

Robert suddenly began to feel ill during the exam. 

We use while + subject + verb: 
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Robert suddenly began to feel ill  

while he was doing the exam. 

 

11- For 

Period of time 

for three weeks 

for a brief period 

for a couple of days 

for a few weeks 

for a long time 

for a moment 

 

12- from… to/till/until 

Two points form a period 

from Monday to Wednesday 

from Monday till Wednesday 

from Monday until Wednesday 
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13- Past 

Time of the day 

23 minutes past six 

a quarter past eight 

half past five 

 

14- Since 

Point of time 

since Monday 

since dawn 

since her marriage 

since I was born 

since leaving school 

since that time 

since this morning 

 

15- Till/Until 

No later than a special time 
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till tomorrow 

until tomorrow 

till Christmas 

until it is over 

until terminated 

until the day 

 

16- To 

Time of the day 

23 minutes to six 

 

17- Up to 

Not more than a special time 

up to six hours a day 

up to the present day 

 

18- Within 

During a period of time 
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within a day 

within a day or two 

within a period 

within a time limit 

within a year 

within a short time 

within the first few days 
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Movement Prepositions 

1- Up  

 

 

2- Down   

 

 

3- Across        

 

 

4- Through      

 

 

5- Out of    

 

 

 

6- Into     
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7- Under   

 

 

 

 

8- Over    

 

 

 

9- Along  

 

 

10-  Away from  

 

 

 

 

11- To/Towards  
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CAUSATIVE افعال سببی     
 

( HAVE – GET ) 

 

I. DEFINITION OF CAUSATIVE 

 

Causative is a verb used to indicate that some person or thing helps to make something 

happen. 
 

Examples: 
 

Sinta got Ida to buy dictionary in supermarket.  

The lecturer gets the students to write a letter. 
 

 

FORM OF CAUSATIVE  

There are 3 kind form of causative: 
 

Causative used get with man as object. Pattern: 

S + get (gets / got) + man + to infinitive 
 
 

 

For examples: 
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I got Ati to make a cake last week. 

 

Ita got Mita to buy some apples in the market yesterday. 

 

My mother gets Ito go to Denpasar.  
 

The teacher gets the students to read the books. 

 

- Causative used have with man as an object. Pattern : 

 

S + have (has / had) +man+ main verb I 
 

 

For examples: 
 

I had Tia make a cake last week  

Ita had Mita buy some apples in the market yesterday.  

My mother has I go to Denpasar.  

The lecturer has the students read the book. 
 

- Causative used get or have with thing as object. Pattern :  

S + have / get + thing + verb III 
 

For examples: 
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I get my motorcycle repaired.  

Mita gets her assignment done.  

Andi had his dictionary read.  

I had my hair cut. 

 

FUNCTIONS AND EXAMPLES OF CAUSATIVE  HAVE – GET 

 

We use causative ‘have’ when arranging for someone to do something for us.  

Examples: 

 

 

 

 

 

 

 

They had their motorcycle repaired. 
 

I had my hair cut. 
 

I had my grandmother visited. 
 

Sinta had her book read. 

The lecturer had the students written a letter. 
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We also use causative have when someone does something to do.  

Examples: 
 

Budi had his assignment done by a teacher.  

Anita had her assistant typed the report.  

I had my mother made fried rice.  

Sintia had her mother bought some apples.  

Andi had his father read newspaper. 

 
We use causative get when we are persuading someone to do something.  

Examples: 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Evi got Putri to clean her house. 
 

I got a barber to cut my hair. 
 

I got my brother to hang wallpaper. 
 

I got my sister to make a cake. 
 

Andi got Tuti to borrow English book in the library. 
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THE DIFFERENCE BETWEEN “GET“ AND 

“HAVE” 

 

There are very small differences between ‘get’ and ‘have’ “ 
 

Let’s go over them: 

 

 

First ‘get’ is usually used when we are 

persuading someone to do something. For 

examples, Evi’s house is dirty, so, Evi says Putri 

“I’ll buy you lunch, if you clean my house “. 

Putri agrees and cleans Evi’s house. 

 

Evi got Putri to clean her house. 

When you use the following structure: 
 

Evi + got + Putri + to clean her house. 

 

It usually means you are not paying for the service. 
 

You are persuading someone to do it. The 

following sentence is a little strange: 

 

I got my barber to cut my hair. 

 

This sound like you got a free hair cut. 

However, you can say the following: 

 

I got my hair cut. 
 

(Subject + get (direct) object + past participle). 
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This is a little different structure. We use this when 

the indirect object 

(The barber) is not important because we know it is 

probably the barber that cut your hair. 

 

So what is the difference with ‘have’? When you 
use ‘have’ it sounds like you are asking someone to 
do something. For example, Evi’s grass is really 
long, Evi asks Putri “Can you mow my lawn?” Evi 
had Putri mow her lawn. 

Let’s look at the strusture: 

Evi + had + Putri + mow her 

lawn Subject + have + object + 

infinitive 

 

Be careful! There is no ‘to’. The following 
sentence is incorrect: 

X Evi had Putri to mow her lawn. (Bad sentence!) 
 

When you use ‘have’, you usually have power over 
somebody.You do not need to persuade them. You are 
paying them to do something or you are in charge. 

 

For example: My mother had me make a cake 

in the kitchen. 

 

However, ‘get’ and ‘have’ can both be used in some 

situations, 

 

 

I had my sister make a cake.  

I got my sister to make a cake. 
 

I had the mechanic check my brakes  

I got the mechanic to check my brakes. 
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 جملات سببی در انگلیسی )فعل معلوم و مجهول(

در زبان  Active همانیا  جملات غیر سببیو  Passive یا همان در این مطلب به زبان ساده، گرامر جملات سببی

 .انگلیسی را به شما آموزش می دهیم

بگیرید که می خواهید یک کابینت جدید برای آشپزخانه تان بسازید، خب بیایید در نظر  :(۱ شماره) –مثل 

بسازد، و همه کار ها را دهد )یعنی همه اندازه ها را بگیرد، کابینت را بنابراین یک نجار می آورید تا کار شما را انجام 

برای شما انجام دهد( بنابراین این یک کار سببی است، زیرا شما این کار را انجام نمی دهید اما به کسی می گویید که فلان 

 .کار را به چه شکلی برای شما انجام دهد

راه برای انجام این کار وجود دارد، ماشینتان بسار کثیف است و می خواهید آن را تمیز کنید، بنابراین دو  :(۲ شماره) –مثال 

این که خودتان ماشین را تمیز کنید یا این که به جایی بروید که آن ها ماشین شما را تمیز کنند. خب فرض کیند که تصمیم 

دقیقه بعد ماشین خود را  ۵۱می گیرید به یک کارواش بروید، چون خودتان زمان ندارید. پس به آن ها مبلغی می دهید و 

یعنی خودتان این کار را انجام  ”I Had My Car Wash“ تمیز تحویل می گیرید. بنابراین )سببی در این جمله چیست(

 .ندادید و ماشین را نشستید اما افرادی دیگر این کار را برای شما انجام داده اند

بنابراین یا باید خودتان این کار را انجام دهید یا به آرایشگاه بروید تا زمانی که نیاز به کوتاهی مو دارید،  :(۳ شماره) –مثال 

 می پول آرایشگر به و کنید نمی کوتاه را ها مو خودتان چون است، سببی کار یک هم این بنابراین –موهایتان را کوتاه کنید 

 .رای شما انجام دهدب را کار این او تا دهید

 انواع

 :دو( نوع فعل سببی داریم ۲ما )

 

 .در سببی معلوم کار توسط کسی انجام می شود که متخصص نیست -افعال سببی معلوم-۱

زمانی که می خواهیم کاری را به عنوان یک سرویس تخصصی انجام دهیم، از سببی مجهول  –افعال سببی مجهول-۲

 .استفاده می کنیم
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 افعال سببی/ معلوم

 معلوم کار توسط شخصی انجام می شود که متخصص نیستدر سببی  ” –تعریف” 

 نمی پیدا تعمیرگاهی هیچ و هستید اتوبان یک وسط هم اکنون –لاستیک ماشین شما سوراخ شده است  :به عنوان مثال

دگی کنند، چون شما بعد از رانن عوض را لاستیک که گویید می ها آن به بنابراین هستند، تان ماشین در دوستانی اما کنید

 حالت این در“ –بسیار خسته هستید. بنابراین داخل ماشین می نشینید و آن ها لاستیک ماشین را برایتان عوض می کنند 

 است، معلوم سببی یک این بنابراین دهند، می انجام را کار این شما برای ها آن و گویید می را چیزی تان دوستان به شما

 .دیگر کاری را برای شما انجام داده اند، از طرفی متخصص نیستند اشخاص چون

۱-Make – افعال سببی معلوم 

۲-Get – افعال سببی معلوم 

۳-Have – افعال سببی معلوم 

۱- Make- افعال سببی معلوم 

 :کاربرد ها/ تعاریف

 زمانی که با اجبار می خواهیم فردی کاری را برای ما انجام دهد، از – اجبار make استفاده می کنیم. 

 –یا آن ها ما را مجبور کردند که کفش هایشان را برق بیاندازیم  They make us polish shoes :به عنوان مثال

 انها برای را کار این مقابل در ما که است این معنای به اجبار این اما انداختند برق را ما کفش ها آن مثال این در بنابراین)

 (. ندادیم انجام

 زمانی که هرکسی از روی اضطرار کاری را برای ما انجام می دهد، از) –اضطرار make استفاده می کنیم. 

 به عنوان مثال: She makes him clean her car  حال در او مثال این در –او از او خواست که ماشینش را تمیز کند 

ون او پسر رئیس است و برای یک نوع اضطرار این چ – کند می تمیز را ماشینش یعنی – است دیگر شخص ماشین کردن تمیز

 .کار را می کند

 (زمانی که شخصی به دلیل یک احترام کاری را برای ما انجام می دهد) – اجبار از روی احترام 

یا معلمم من را فرا خواند تا تخته را پاک کنم.  My Teacher made me to clearn the board :به عنوان مثال

 تمیز خواستم می خودم اینکه خاطر به را تخته من یعنی یعنی –، معلم از من خواسته که تخته را تمیز کنم مثال این در –

 که اکنون. دادم انجام دهم، انجام را کار این گفت من به که زمانی و دادم انجام را کار این معلم به احترام خاطر به بلکه نکردم،

متوجه شدیم زمان آن است که جمله سازی کنیم. همان طور که می دانید قبل از را در تمام شرایط  make های کاربرد

 make شروع جمله سازی، باید ساختار را بفهمیم و قبل از ساختار باید زمان را بشناسیم، یعنی این که در چه زمانی از

 سه زمان داریم make استفاده کنیم. بنابراین ما برای

 



 رنکذفرهاد آتوسط تالیف 

111 
 

Make-  در زمان ها: 

 سببی make -حالزمان -۵

 سببی make زمان گذشته-۲

 آینده make -زمان آینده-۳

 سببی make -زمان حال استمراری -۴

 :ساختار )از چپ به راست(

 مفعول اول )یک کسی(+ فعل+مفعول دوم )یک چیزی) +make/will make/am is are making +فاعل

 انجام می دهد فاعل= به این معنی است که چه کسی یا چه چیزی فعالیت را-۱

 make = مثال – برای جملات حال: They make him polish the shoes  یا آن ها او را مجبور می کنند که

 .کفش ها را واکس بزند

 make = مثال – برای جملات گذشته: They made him polish the shoes  یا آن ها او را مجبور کردند که

 .کفش هایشان را واکس بزند

 will make = مثال – برای جملات آینده: They will make him polish the shoes  یا آن ها او را مجبور

 .خواهند کرد که کفش هایشان را واکس بزند

 Is/ Am/ Are- Making = مثال – برای جملات حال استمراری: They are making him polish shoes 

 .شان را واکس بزند یا آن ها در حال مجبور کردن او هستند که کفش های

 مانند هر اسم، ضمیر = (someone بعضی یا) مفعول-۲

 .کلمه ای که برای نشان دادن و انجام شدن فعالیتی استفاده می شود =فعل-۳

 .مفعول یک اسم یا ضمیر است و معنای حرف اضافه را می گوید =مفعول–۴

 :مثال ها/ تمرین ها

 They make us polish shoes    را مجبور کردند که کفش ها را واکس بزنیمآن ها ما 

 He makes us Laugh   او باعث شد ما بخندیم 

 They made me understand   آن ها باعث شدند من بفهمم و متوجه شوم 

 I make them teach English   من باعث شدم انها انگلیسی درس بدهند 

۲- Get- افعال سببی معلوم 

 :کاربرد/ تعریف

 ”ن به کسی برای انجام چیزی، کاریفشار آورد“
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 :ساختار

 مفعول اول )یک کسی(+مفعول دوم )یک چیزی) +Get/Got +فاعل

 :مثال/ تمرین ها

 They get us polish shoes   ان ها باعث شدند ما کفش ها را واکس بزنیم 

 He is getting us Laugh   او ما را به خنده وا داشت 

 He gets her fool   که او مسخره بازی در بیاورد او باعث شد 

 They are geting me understand   آن ها باعث شدند من بفهمم و متوجه بشوم 

Have – افعال سببی معلوم 

 کاربرد/ تعریف

 درخواست از کسی برای انجام چیزی یا کاری –برای درخواست کردن 

 :ساختار

 چیزیمفعول اول )یک کسی(+ فعل+مفعول دوم )یک ) +have +فاعل

 .به این معنی که؛ چه کسی یا چه چیزی فعالیت را انجام می دهد =فاعل-۱

 (Have) — برای درخواست کردن از کسی برای انجام کاری یا چیزی به کار می رود. 

 .مانند هر اسم یا هر ضمیری =مفعول-۲

 .کلمه ای که برای نشان دادن حقیقتی به کار می رود که به آن فعل می گویند =فعل-۳

 .مفعول یک اسم یا یک ضمیر است و معنی حرف اضافه را می گوید =مفعول-۴

 :مثال ها/ تمرین ها

 They have us polish shoes   آن ها از ما خواستند که کفش هایشان را واکس بزنیم 

 He has us Laugh  آن ها از ما خواستند بخندیم 

 He has her fool   بیاوریم آن ها از ما خواستند مسخره بازی در 

 They have me understand   انها باعث شدند من بفهمم و متوجه شوم 

 افعال سببی مجهول

 ”این کلمه زمانی به کار می رود که می خواهید شخصی یک کار یا خدمات تخصصی را انجام دهد“تعریف: 

و او به خانه شما می آید و مشکل  خب مثلا یک مشکل در پنکه شما ایجاد شده و شما با برق کار تماس خواهید گرفت :مثال

شما را مورد بررسی قرار می دهد ، بنابراین این یک مشکل سببی مجهول است ، زیرا فرد یک متخصص و شخص حرفه ای 

 .است و در حال ارائه یک کار تخصصی می باشد
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 :انواع

 Present – Passive Causative   سببی مجهول -حال 

 Past – Passive Causative   سببی مجهول -ذشتهگ 

 Future – Passive Causative   سببی مجهول -آینده 

 Present Continuous   حال استمراری 

 Past Continuous   گذشته استمراری 

 Preent Perfect   حال کامل 

 Past Perfect   گذشته کامل 

 Must   باید 

 Going To   )در حال . . . ) قصد انجام کاری را داشتن 

 :ساختار

 مفعول )یک چیزی(+ شکل سوم فعل +Get/have +فاعل

 :مثال ها

 جملات تبدیلی جملات معمولی

I Polish my shoes 

 .من کفش هایم را واکس می زنم

I get/have my shoes polished 

 من مجبور شدم کفش هایم را واکس بزنم

I Cut my Hair 

 من موهایم را کوتاه می کنم

I have my Hair Cut 

درخواست شد موهایم را کوتاه کنم از من  

I Wash my Car 

 من ماشینم را می شویم

I get/have my Car Washed 

 .از من خواسته شد/ باعث شدند ماشینم را بشویم

I repair Computer 

 من کامپیوتر را تعمیر می کنم

I get/have my Computer repaired 

 من مجبور شدم کامپیوتر را تعمیر کنم

She Operates Computer 

 .او کامپیوتر را اجرا می کند

She get/have her Computer Operated 

 .او باعث شد کامپیوترش اجرا شود
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The Apostrophe Use with Possessives 

 

What are possessives? 

 Possessives show ownership. 

 They show something belongs to someone or something. 

 In other words, they “possess” something. 

 For example, if we want to show that a book belongs to the boy, it would 

be stated:   

the boy’s book 

 

How might you say these? 

Ideas using possessive form? 

 the coat belongs to the girl 

 the girl’s coat 

 the bone belongs to the dog 

 the dog’s bone 

 the pencil belongs to the teacher 

 the teacher’s pencil 

 The jump ropes belong to the students 

 the students’ jumprope 

 

 

 

There are 3 rules to guide how to make possessives. 

Rule 1: 

To form the possessive of a singular noun, add an 

apostrophe and s  (‘s) 

 A noun is a person, place, or thing 

 “Singular” means that there is only one as opposed to having more 

than one or “plural” 

 For example, if the singular noun “cat” has a brush, the possessive 

form is: 

the cat’s brush 



 رنکذفرهاد آتوسط تالیف 

115 
 

 

 The lady owns the coat. 

 the lady’s coat 

 The man has a belt. 

 the man’s belt 

 Frank owns the boat. 

 Frank’s boat 

 

Rule 2: 

For a plural noun ending in s, add only an apostrophe (‘) 

 A plural noun means there is more than one.  For example, “boy” is 

singular and “boys” is plural. 

 Since one s was already added to make this noun plural, a second s is 

not added. 

 Example: 

the three girls’ notebook 

Not:  the three girls’s notebook 

 three ladies own the business 

 the three ladies’ business 

 the pen belongs to the dogs 

 the dogs’ pen 

 the students own the computer 

 the students’ computer 

 the ring belongs to the girl 

 the girl’s ring   (singular) 

 the bike belongs to three boys 

 the three boys’ bike (plural) 

 the cooks own the kitchen 

 the cooks’ kitchen (plural) 

 the tools belong to dad 
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 dad’s tools (singular) 

 

Some nouns are made into plurals without adding s. 

Man Men 

Mouse Mice 

Child Children 

 

Rule 3: 

For a plural noun that does not end  

in s, add an apostrophe and s (‘s). 

 The cars belong to the men. 

 The men’s cars 

 The cheese belongs to the mice. 

 The mice’s cheese 

 The children own the toys. 

 The children’s toys 

 The bone belongs to the dogs. 

 The dogs’ bone 

 The dishes belong to the women. 

 The women’s dishes 

 The people own the seats. 

 The people’s seats 

 The basketball belongs to the players. 

 The players’ basketball 

 

Review 

 Singular possessive nouns add ‘s 

the man’s glove 

Joe’s hat 

 Plural nouns ending in s, add only the apostrophe ‘. 

the four cats’ toy  
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 Plural nouns that do not end in s, add ‘s. 

the men’s cars 

 

 

The order of Adjectives 

 

We 

can 

use 

more 

than 

one 

adject

ive 

befor

e a 

noun. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

There is usually one correct order. 

1. It’s beautiful sunny weather. 

2. John has a big brown dog. 

Word Order 

We order adjectives according to their meaning.  

 

1.  

Opinion 

2.  

Size 

3.  

other 

qualities 

4.  

Age 

5. Colour 

6.  

Origin 

7. Material 8.  

Type 

9. Purpose  
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Group Examples 

1. Opinion (how good?) wonderful, nice, great, 

terrible… 

2. Size (how big?) small, large, long, tall, 

short… 

3. Most other qualities quiet, famous, important, 

soft, fast, warm…. 

4. 
Age (how old?) old, new 

5. 
Colour green, red, brown… 

6. 
Origin (where from?) China, England…. 

7. 
Material (made of?) paper, wood, plastic… 
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8. 
Type (what kind?) an electric kettle,  

road transport… 

9. 
Purpose (where for?) a face towel,  

a bread knife…. 

 

 

Some Examples: 

        It is a big black cat. 

 

             Size              colour 

  I bought some nice plastic souvenirs. 

           Opinion                     material 

 

He has old brown shoes.  

     Age                    colour 

 

It is a wonderful new face cream. 

Opinion                    age        purpose 

 

  I had a  long  boring          boat  journey.  

       Size                 quality         type 

 It is  a  beautiful  wooden  picture  frame. 

Opinion                   material         purpose 

 

Exercise 

1. (boots)  
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  They’re leather. They’re small. 

They’re small  leather  boots. 

2.  (car)  

  It’s big. It’s yellow. 

It’s a  big  yellow  car. 

3.  (a vase)  

    It’s glass. It’s lovely. It’s new. 

It’s a  lovely  new  glass  vase. 

4.  (a table)  

small / coffee /  plastic 

It’s a  small  plastic  coffee  table. 

5.  (seat)  

wooden / expensive / garden 

It’s an expensive  wooden  garden seat. 

6.  This game is new. It’s for the family. And it’s exciting.  

This is an_exciting new family game.  

7.  This is a chocolate bar. It’s new. And it’s a big bar.  

This is a big new chocolate bar. 

8.  This phone is mobile. It’s Chinese. And it’s very good.  

This is a very good Chinese mobile phone.  
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Number and Quantity عدد و کمیت 

Many, few, much, little 

- With countable nouns we can use too many, not many, (only) a few, 

(very) few. 

 با اسامی قابل شمارش می توانیم از موارد فوق استفاده نماییم.

There are too many mistakes here. 

 اشتباهات بسیار زیادی اینجا هستش

We have had very few complaints. 

 شکایتهای خیلی کمی داشتیم

- Few is negative, a few is positive 

Few  معنای منفی داشته وa few معنای مثبت 

I have a few friends in Germany. (Some) 

 دارم.یه تعداد دوست در آلمان 

I have few friends in Germany. (Not many) 

 دوست زیادی در آلمان ندارم.

- With uncountable nouns we can use too much, not much, (only) a 

little, (very) little 

 با اسامی غیر قابل شمارش می توانیم از موارد بالا استفاده کنیم

We haven’t got much time. نداشتیم وقت زیادی  

I need a little help. یکم کمک می خوام   

There is only a little milk left. 

 فقط یه ذره شیر مونده
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- A lot of/ lots of, plenty, hardly any, not enough 

With countable and uncountable nouns we can use a lot of/ lots of, plent of, 

hardly any, (not) any, hardly enough.  

1- We have got lots of time.وقت زیادی داریم 

2- We had a lot of complaints. شکایت زیاد داشتیم 

3- There is hardly any milk.شیر هیچی نداریم 

4- There is hardly any seats.  

 محل نشستن به زحمت پیدا بشه

5- We haven’t got enough time. وقت کافی نداشتیم 

6- There aren’t enough chairs. صندلی کافی نداشتیم 

A lot and lots of can stand alone as pronouns. 

A lot  وlots of .می توانند به عنوان ضمیر بیایند 

How many complaints have you had? Lots/ a lot 

 چه تعداد شکایت داشتین؟ زیاد

No, not any, none of 

No and not any can can be used with countables and uncountables. 

No  وnot any .را می توان هم با اسامی قابل شمارش و هم با غیر قابل شمارش استفاده کرد 

There is no time to lose. .وقت برای از دست دادن نداریم 

There isn’t any time for that. وقتی براش نمونده 

None stands alone as a pronoun, aften with at all. Noun of is used with nouns, 

with either a singular or a plural verb, though many users prefer a singular verb. 

None  می تواند به تنهایی به عنوان ضمیر بیاید و اغلب اوقات باat all .می آیدNone of  همراه با

د که به صورت مفرد یا جمع باشد گرچه بسیاری کاربران فعل مفرد را اسامی می آید و فرقی نمی کن

 ترجیح می دهند.

There might be lots of customers, or there might be none (at all) 

 می شه مشتریان زیادی باشه یا اصلا نباشه

None of the passengers was/were saved. 

 هیچ کدوم از مسافرین نجات نیافتند.

Much/ many with numbers and quantities 

- Many can be used an an intensifier with hundreds of/ thousands of etc 
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Many  را می توان به عنوان عامل تاکیدی باhundreds of  یاthousands of  مورد

 استفاده قرار داد.

Many thousands of people took part in the demonstration. 

 چندین هزار نفر در اجتماع اعتراض آمیز شرکت کردند.

- A good many is colloquial way of describing a large number. 

A good many یک روش محاوره ای برای تشریح تعداد بالا هستش 

A good many people were carrying banners. 

 تعداد زیادی از مردم بنر حمل می کردند.

- We use as many as or up to to indicate the highest number. We use as 

much as or up to to indicate the highest amount.  

 asاستفاده می کنیم تا بیشترین تعداد را نشان دهیم. ما از  up to یا   as many asما از 

much as  یاup to  استفاده می کنیم تا بالاترین مقدار را نشان دهیم. 

As many as a hundred people were arrested. 

 صدها نفر دستگیر شدند.

We spent as much as $300 yesterday.  

 دلار دیروز خرج کردیم 211بیش از 

- We use more than or in excess of to indicate the lowest number. 

 ین تعداد را نشان دهیم.استفاده می کنیم تا کمتر in excess of یا  more thanما از 

More than $100 million has been spent already. 

 میلیون دلار پیش از این مصرف شده 011بیش از 

Too much, too many, enough 

We use too many with countables and too much with uncountables to 

show that the number or amount is greater than necessary or more 

than acceptable or possible.  

با اسامی غیر قابل شمارش استفاده  too muchبا اسامی قابل شمارش و  too manyما از 

هیم که آن تعداد یا مقدار بیشتر از مورد نیاز است یا بیشتر از حد قابل می کنیم تا نشان د

 قبول یا محتمل است.

There are too many cars in the center of the city.  تعداد زیادی ماشین در

 مرکز شهر هستش

There is too much traffic.  

 ترافیک خیلی زیادی هستش

- We use far or way as intensifiers in everyday speech. 

 به عنوان عامل تاکیدی در گفتار روزانه استفاده می کنیم. wayیا   farما از 

There is far too much salt in this sauce.  

 نمک خیلی زیادی تو این سس هستش

We use enough with countables and uncountables when we want to show that 

the number or amount is acceptable or sufficient.  
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همراه با اسامی قابل شمارش و غیر قابل شمارش استفاده می کنیم تا نشان دهیم که   enoughما از 

 تعداد یا میزان کافی یا قابل قبول است.

I will give enough money to buy tickets for all of us. 

 تا بلیط برای همه ما بخری بهت به اندازه کافی پول می دم

Hardly enough means “almost not enough”. Just enough means the right amount 

or number. More than enough means “ more than is needed” (plenty of has a 

similar meaning). 

Hardly enough .به معنای تقریبا کافی نیست می باشدJust enough معنای تعداد یا میزان درست  به

هم   Plenty ofبه معنای بیش ازآنچه که مورد نیاز است می باشد. More than enoughمی باشد.

 معنای یکسانی دارد.

There are hardly enough chairs for so many people.  به زحمت صندلی کافی برای تعداد

 بالای افراد پیدا میشه

There is just enough food for the three of us. 

 برای سه تای ما غذای کافی هستش

Don’t worry, we have got more than enough chairs.  نگران نباش، بیشتر از حد کافی

 صندلی داریم

Quite a lot/ rather a lot 

Quite a lot is a fairly large number, but not a very large one or more than we 

expected. 

Quite a lot  به تعداد نسبتا زیاد اطلاق می شود اما نه خیلی زیاد یا بیش از آنچه که مورد انتظار

 ماست.

There were quite a lot of people waiting outside. 

 تعداد نسبتا زیادی مردم اون بیرون منتظر بودن

Rather a lot is generally a greater number or amount than quite a lot, almost too 

many. 

Rather a lot  عموما تعداد یا مقدار بیشتری ازquite a lot است، تقریبا خیلی زیاد 

I can’t come out. I have got rather a lot of work to do.  نمی تونم بیام. خیلی زیاد کار

 برای انجام دارم.

Number and amount 
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- We use number or a large number/ a small number to describe how 

many. We use a singular or a plural verb. though many users prefer a 

singular verb.  

استفاده می کنیم تا تشریح کننده  number/a large number/ a small numberما از 

چه تعداد باشیم. ما از فعل مفرد یا جمع استفاده می کنیم. گرچه بسیاری از کاربران فعل 

 مفرد را ترجیح می دهند.

A number of houses have already been built.  

 تعدادی از خونه ها قبلا ساخته شده اند.

A large number of people was waiting outside.  تعداد زیادی از مردم اون

 بیرون منتظر بودند

- We use a large/small amount to describe how much 

 استفاده می کنیم تا تشریح کننده چه مقدار باشیم. a large/small amountاز 

A large amount of money has been recovered by the police. 

 برگردونده شدهمقدار زیادی پول توسط پلیس 

Loads of, masses of 

These are informal expressions meaning a large number or amount.  اینها

 اصطلاحات غیر رسمی هستند که به معنای مقدار یا تعداد زیاد می باشند

Jim is a banker and has got loads of money. 

 جیم صرافه و پول زیادی داره

Hundreds of, miles of etc 

Measurement words can be used with of. Note that measurement words such as 

litre, ton etc are also followed by of: a litre of milk, a ton of earth 

بیایند. به خاطر داشته باشید که کلمات سنجشی همچون لیتر، تن و   ofکلمات سنجشی می توانند با 

  می آیند ofد نیز همراهبا سایر موار

Thousands of tons of earth had to be moved. 

 هزاران تن از سطح زمین بایستی جابجا می شد

Millions of liters of water are wasted everyday. 

 میلیونها تن آب هر روز هدر می ره

There were several miles of wiring in each machine. 

کشی در هر ماشین به کار رفته. چند مایل سیم  

Twice as much as/ as many as 
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- We use twice as much/ three times as much etc to make comparisons 

between a larger and smaller quantity or number. 

استفاده می کنیم تا مقایسه بین   three times as much یا  twice as muchما از 

 بزرگترین و کوچکترین تعداد یا کمیت را انجام دهیم.

Paula earns twice as much money as I do.  

 پاولا دوبرابر بیشتر از من پول درمیاره

There are ten times as many students here as in my last school. 

ز مدرسه قبلی من هستشبرابر دانش آموز بیشتر ا 01اینجا   

- (just) as much/ many means an equal amount or number. 

Just as much/many به معنای مقدار یا تعداد مساوی هستش 

Paula earns as much as I do. 

 پاولا هم اندازه من پول درمیاره

Every and each+ noun 

In some cases, the meaning of every and each is the same, though each is often 

used to mean separately or one by one, especially when we are thinking of a 

definite number. 

اغلب اوقات به معنای جداگانه یا  eachیکی می باشد گرچه  eachو   everyدر برخی موارد معنای 

 ک عدد مشخص صحبت می کنیم.یکی یکی می باشد به ویژه زمانیکه ما در خصوص ی

Each/every time I have a holiday, I catch a cold 

 هر وقت که تعطیلی دارم سرما می خورم

There is a café in each corner of the square. (there are four cafes) 

 تو هر گوشه میدان یک کافه هست. )چهار تا کافه اونجا هست(

More/ fewer/ less 

- More can be used with countables and uncountables to mean a larger 

number or amount. 

More  را می توان هم با اسامی قابل شمارش و هم غیر قابل شمارش آورد تا به معنای

 تعداد یا مقدار زیاد معنا دهد.

Bring more chairs صندلی های بیشتری بیار 

We need more milk  می خواهیمشیر بیشتری  

- We use fewer with countables to mean a smaller number, less with 

uncountables to mean a smaller amount. 

 lessبا اسامی قابل شمارش استفاده می کنیم تا معنای تعداد کمتری دهد و از  fewerما از 

 با اسامی غیر قابل شمارش تا معنای مقدار کمتری دهد.

There have been fewer storms this year and less rain. 

 امسال طوفانها و بارندگی کمتریداشتیم
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In everyday speech, people often use less with countables and this 

becoming more common in print. 

با قابل شمارش ها استفاده می کنند و  lessدر محاوره روزمره مردم اغلب اوقات از 

 عمولا از این مورد در حالت مکتوب استفاده می شود.م

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

wh-questions 

Wh-questions begin with what, when, where, who, whom, 

which, whose, why and how. We use them to ask for information. The answer 

cannot be yes or no: 

 

A: 

When do you finish college? 

B: 

Next year. 

A: 

Who is your favourite actor? 

B: 

George Clooney for sure! 

  

Forming wh-questions 
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With an auxiliary verb 

We usually form wh-questions with wh- + an auxiliary verb (be, do or have) + 

subject + main verb or with wh- + a modal verb + subject + main verb: 

Be: When are you leaving? Who’s been paying the bills? 

Do: Where do they live? Why didn’t you call me? 

Have: What has she done now? What have they decided? 

Modal: Who would she stay with? Where should I park? 

Without an auxiliary verb 

Warning: 

When what, who, which or whose is the subject or part of the subject, we do not 

use the auxiliary. We use the word order subject + verb: 

What fell off the wall? Which horse won? 

Who bought this? Whose phone rang? 

Compare 

Who owns this 

bag? 

Who is the subject of the sentence and this bag is the object. We 

use no auxiliary verb. 

Who do you love 

most? 

Who is the object of the sentence and you is the subject. We use 

the auxiliary verb do. 

  

Responding to wh-questions 

Wh-questions ask for information and we do not expect a yes-no answer to 

a wh-question. We expect an answer which gives information: 

A: 

Where’s the coffee machine? (We expect an answer about the location of the 

coffee machine.) 
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B: 

It’s in the room next to the reception. 

A: 

How old is your dog? (We expect an answer about the age of the dog.) 

B: 

She’s about five. I’m not very sure. 

  

Adding emphasis to wh-questions 

We can add emphasis to wh-questions in speaking by stressing the auxiliary 

verb do. We usually do this when we have not already received the information 

that we expected from an earlier question, or to show strong interest. 

When the wh-word is the object of the sentence, the do auxiliary is stressed to 

make it more emphatic: 

A: 

How was your weekend in Edinburgh? 

B: 

I didn’t go to Edinburgh. 

A: 

Really. Where did you go? 

B: 

We decided to go to Glasgow instead. 

When the wh-word is the subject of the sentence, we can add the auxiliary do to 

make it emphatic. We stress do: 

A: 

Ronald Price lives in that house, doesn’t he? 

B: 

No. He moved out. 

A: 

So who does live there? (non-emphatic question: So who lives there?) 

B: 

Actually, his son is living there now. 
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Negative wh-questions 

When we ask negative wh-questions, we use the auxiliary verb do when there is 

no other auxiliary or modal verb, even when the wh-word is the subject of the 

clause: 

Affirmative with no auxiliary Negative with auxiliary do 

Who wants an ice cream? Who doesn’t want an ice cream? 

Which door opened? Which door didn’t open? 

  

Adding a wh-word at the end of a statement to make a question 

Spoken English: 

In speaking, we can sometimes turn wh-questions into statement questions: 

What’s today’s date? or Today’s date is what? 

We do this especially when we are checking information that we have already 

been given or when we want to quickly check a particular detail. These are less 

formal than full wh-questions: 

A: 

So we’re all going to be there at eight? 

B: 

Right, I’m travelling with Larry. 

A: 

You’re travelling with who? (more formal: Who are you travelling with?) 

B: 

With Larry. We’re actually going on our bikes. 

A: 

Is your sister here too or just your mother? 

B: 

Just my mother. 
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A: 

And she’s here until when? (more formal: And when is she here until? or even 

more formal: Until when is she here?) 

  

Intonation and wh-questions 

The intonation of wh-questions is normally falling. The falling intonation is on 

the most important syllable: 

Where are the keys to the back do↘or? 

Why are the lights re↘d? 

When we ask wh-questions to check or clarify information that has already been 

given, we may use rising or fall-rising intonation: 

Wh↗at did you say the time was? (I know you’ve told me before but I’ve 

forgotten.) 

Wh↘o p↗aid for the meal? 

  

Prepositions and particles with wh-questions 

We can use wh-words and phrases after prepositions in more formal questions: 

Where will the money come from? 

From where will the money come? (formal) 

Spoken English: 

In informal styles, especially in speaking, the preposition may be separated and 

placed at the end of the question clause: 

What will I talk to her about? 

Who should we send the invitation to? (informal) 

Whom should we send the invitation to? (formal) 

To whom should we send the invitation? (more formal) 

For what reason did she leave him? (formal: preposition + wh-phrase) 
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When we make questions shorter, we usually put the preposition and its 

complement together: 

A: 

We’re all meeting up tonight. 

B: 

At what time? 

Not: What time at? 

When we ask questions using verbs consisting of a main verb + particle, e.g. get 

up, set out (phrasal verbs), we do not separate the verb from the particle or 

preposition: 

When did you wake up this morning? 

Not: Up when did you wake? 

 

question word Function example sentence 

what asking for information about 

something 

What is your name? 

asking for repetition or 

confirmation 

What? I can't hear you. 

You did what? 

what...for asking for a reason, asking why What did you do that 

for? 

when asking about time When did he leave? 
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where asking in or at what place or 

position 

Where do they live? 

which asking about choice Which color do you 

want? 

who asking what or which person or 

people (subject) 

Who opened the door? 

whom asking what or which person or 

people (object) 

Whom did you see? 

whose asking about ownership Whose are these keys? 

Whose turn is it? 

why asking for reason, asking 

what...for 

Why do you say that? 

why don't making a suggestion Why don't I help you? 

how asking about manner How does this work? 

asking about condition or quality How was your exam? 

how + adj/adv asking about extent or degree see examples below 
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how far distance How far is Pattaya from 

Bangkok? 

how long length (time or space) How long will it take? 

how many quantity (countable) How many cars are 

there? 

how much quantity (uncountable) How much money do 

you have? 

how old age How old are you? 

how come 

(informal) 

asking for reason, asking why How come I can't see 

her? 

 


